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Gulmarkering - Nya beslut 

Förkortningar 

AE - Arbetsmarknadsenheten 

AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande 

DH – Doktorandombud 

FUM - Fullmäktigesammanträde 

FUMP – Fullmäktiges presidium 

KO – Kårordförande 

KS - Kårstyrelsen 

KSS – Kårstyrelsesammanträde 

OR – Ordföranderådet 

PB - Presidiebeslut 

SEO – Studiesociala enhetens ordförande 

UE – Utbildningsbevakningsenheten 

UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 

VKO – Vice kårordförande  

Förteckning över fattade beslut 2023/2024 - 2024/2025  
Datum Beslut Beslutsinstans Ansvarig Status 

2024-11-06 entlediga David Olsson, Utbildningsbevak-
ningsenhetens ordförande, från hans uppdrag 
som ordinarie representant i disciplinnämnden 
från och med den 15 november 2024. 

FUMP 

 

FUMP Genomförd 

2024-11-06 bordlägga val av Internrevisorsuppleant 
2024/2025 till nästkommande sammanträde 

FUM 

 

FUM Genomförd 

2024-11-06 bordlägga val av Internrevisor 2024/2025 till 
nästkommande sammanträde 

FUM FUM Genomförd 

2024-11-06 bordlägga val av Arbetsmarknadsenhetens 
ordförande 2024/2025 till nästkommande 
sammanträde 

FUM FUM Genomförd 

2024-11-06 välja Alfred Sörnäs, Sigmasektionen, till Studi-
esociala enhetens ordförande 2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-11-06 bordlägga val av Vice kårordförande 
2024/2025 till nästkommande sammanträde 

FUM FUM Genomförd 

2024-11-06 bordlägga val av Vice talman 2024/2025 till 
nästkommande sammanträde 

FUM FUM Genomförd 

2024-11-06 ge arbetsmarknadsenheten i uppdrag att ut-
reda enhetens roll och regelverk. 

FUM AE Pågående 

Signed document (ikVqgG)
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2024-11-06 inrätta en arbetsgrupp med namnet Styrdoku-
mentsgruppen som reviderar kåren och sekt-
ionernas styrdokument. 

 

ge ordföranderådet i uppgift att tillsätta Styr-
dokumentsgruppens medlemmar. 

FUM OR Pågående 

2024-11-06 ge fullmäktiges talman i uppgift att skicka ut 
kalenderinbjudan för samtliga resterande full-
mäktigesammanträden för verksamhetsåret 
24/25. 

ge fullmäktiges talman i uppgift att till sista 
fullmäktigesammanträdet 24/25 bereda förslag 
på sammanträdestider för verksamhetsåret 
25/26 för fullmäktige att fastställa. 

FUM FUMP Genomförd 

 

 

 

Pågående 

2024-11-06 inrätta en arbetsgrupp med namnet Sångboks-
gruppen som tar fram en ny version av kårens 
sångbok 

 

ge kårstyrelsen i uppgift att tillsätta Sångbok-
gruppens medlemmar 

FUM KS Genomförd 

2024-11-06 ge utbildningsbevakningsenheten i uppgift att 
formulera ett officiellt ställningstagande som 
resten av kåren kan driva och att presentera 
detta på FUM3 

FUM UE Pågående 

2024-11-06 en arbetsgrupp bestående av Gustav Oskars-
son, Isak Lidman, Henrik Wahlström, Arthur 
Stenlund, Ester Olofsson, Alva Sandberg 
Dehnisch ska få i uppgift att gå igenom 
NTK:s hemsida och sammanställa en lista på 
detaljer som behöver åtgärdas. Detta resultat 
ska sedan rapporteras till kårstyrelsen och vid 
FUM3 eller senast FUM4. 

FUM Gustav 
Oskars-
son, Isak 
Lidman, 
Henrik 
Wahl-
ström, 
Arthur 
Stenlund, 
Ester 
Olofsson, 
Alva 
Sandberg 
Dehnisch 

Pågående 

2024-11-06 ge Utbildningbevakningsenheten i uppgift att 
begära ut ett urval av varje institutions kursers 
kursutvärderingar i syfte att sammanställa och 
tillgängliggöra dessa.  

FUM UE Pågående 

2024-11-06 att ge kårstyrelsen i uppdrag att ta fram en lös-
ning sådant att doktorander med internationell 
studiebakgrund åter kan utöva sin rätt att bli 

FUM KS Pågående 
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medlemmar i kåren på ett enkelt och tydligt 
sätt.  

 

 ge kårstyrelsen i uppgift att ta fram tydliga in-
struktioner och riktlinjer för hur hitract funge-
rar och ska användas  

 

inrätta en arbetsgrupp som arbetar med imple-
mentationen av hitract som leds av kårordfö-
rande 

 

 

 

Pågående 

 

 

 

Genomförd 

2024-11-06 ge kårstyrelsen direktiven att utforma en de-
taljbudget syftande till att den medlemsfinansi-
erade verksamhetens resultat för verksamhets-
året 24/25 totalt, samt per objekt, ska resultera 
inom de intervall som presenteras i tabell eko-
nomisk ram enligt ovan.  

 

ge kårstyrelsen direktiven att utforma en de-
taljbudget syftande till att den övriga verksam-
hetens resultat för verksamhetsåret 24/25 to-
talt, samt per objekt, ska resultera inom de in-
tervall som presenteras i tabell ekonomisk ram 
enligt ovan 

FUM FUM Pågående 

2024-09-26 bordlägga valet av Internrevisorsuppleant 
2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-09-26 bordlägga valet av Internrevisor 2024/2025 FUM FUM Genomförd 

2024-09-26 bordlägga valet av Arbetsmarknadsenhetens 
ordförande 2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-09-26 bordlägga valet av Studiesociala enhetens ord-
förande 2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-09-26 bordlägga valet av Vice kårordförande 
2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-09-26 bordlägga valet av Vice talman 2024/2025 FUM FUM Genomförd 

2024-09-26 tillsätta en arbetsgrupp för rekrytering till kår-
styrelsen med följande ledamöter:  

Isak Lidman, Karl Ödman, Felix Gustafsson, 
Tuva Falk, Jesper Carlsson 

FUM FUM Pågående 
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2024-09-24 entlediga Emma Strandberg, InSekt, från hen-
nes uppdrag som ledamot i fullmäktige från 
och med den 24 september 2024. 

 

FUMP FUMP Genomförd 

2024-09-24 entlediga Nicolina Heed, F-sektionen, från 
hennes uppdrag som ledamot i fullmäktige 
från och med den 24 september 2024. 

 

FUMP FUMP Genomförd 

2024-09-24 entlediga Isak Lidman, F-sektionen, från hans 
uppdrag som suppleant i fullmäktige från och 
med den 24 september 2024. 

 

FUMP FUMP Genomförd 

2024-05-30 ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att 
ha en sen anmälan till tentamen om man är re-
gistrerad på kursen 

 

ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att 
ladok ska se till att det kommer minst en på-
minnelse om att anmälan till tentamen stänger 
en viss tid 

FUM FUM Pågående 

2024-05-30 godkänna resultatet av valförrättningen enligt 
tabell i bilaga fumB23-8.6a. 

 

resultat av kompletterande valförrättning får 
fastställas av fullmäktiges presidium före höst-
sammanträdet 2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 fastställa månadsarvodet för de heltidsarvode-
rade 2024/2025 till 20 055 kronor (35 % av 
prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per 
person och månad 

 

fastställa terminsarvode för fullmäktiges presi-
dium 2024/2025 till 5 730 kronor (10 % av 
prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per 
person och termin 

 

fastställa terminsarvode för kårstyrelsens stu-
derandeledamot 2024/2025 till 5 730 kronor 
(10 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets 
början) per person och termin 

FUM FUM Genomförd 
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2024-05-30 fastställa avgiften 24/25 för helårsmedlemskap 
till 430 kr per år  

 

fastställa avgiften 24/25 för terminsmedlem-
skap till 280 kr per år  

 

fastställa avgiften 24/25 för begränsat helårs-
medlemskap till 200 kr per år  

 

fastställa avgiften 24/25 för begränsat termins-
medlemskap till 120 kr per år  

 

fastställa sektionsavgiften 24/25 till 30 kr per 
medlem 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 i enlighet med den auktoriserade revisionsbe-
rättelsen samt den interna bevilja ansvarsfrihet 
för styrelseledamöterna i kårstyrelsen under 
verksamhetsåret 2022/2023. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja Samuel Kenrick, Alfred Sörnäs, Alva 
Sandberg Dehnisch och Henrik Wahlström till 
delegater till SFS 2024/2025. 

 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja David Olsson till ordinarie representant 
och William Nordberg till supplerande repre-
sentant till anställningskommittén 2024/2025. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja David Olsson, Oliver Razpotnik och 
Samuel Sahlin till ordinarie representanter, 
samt att välja Henrik Wahlström och Ester 
Olofsson till supplerande representanter till ut-
bildningskommittén 2024/2025. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja William Nordberg, Samuel Kenrick och 
Arvid Horned till ordinarie representanter, 
samt att välja Andreas Granath och Olov An-
dersson till supplerande representanter till fa-
kultetsnämnden 2024/2025. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja David Olsson, utbildningsbevakningsen-
hetens ordförande 24/25, till representant till 
utbildningsstrategiska rådet (USR) 2024/2025. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja David Olsson, utbildningsbevakningsen-
hetens ordförande 24/25, till representant till 
disciplinnämnden 2024/2025. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja William Nordberg, kårordförande 24/25, 
till representant till universitetsstyrelsen 

FUM FUM Genomförd 
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2024/2025. 

2024-05-30 välja William Nordberg, kårordförande 24/25, 
David Olsson, utbildningsbevakningsenhetens 
ordförande 24/25, och Elisabeth Rönnberg, 
kårens ekonomiskt ansvarige, till kårens firma-
tecknare under verksamhetsåret 2024/2025. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja Emma Strandberg, Ingenjörssektionen till 
studerandeledamot 2024/2025.  

välja Alfred Sörnäs, Sigma-sektionen till stu-
derandeledamot 2024/2025.  

välja Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen 
till studerandeledamot 2024/2025. 

FUM FUM Genomförd 

2024-05-30 välja Viktor Göthesson till mottagningssam-
ordnare 2024 för perioden 2024-08-01 till 
2024-09-30 på 20% av heltidsarvode för att 
samordna mottagningen med studiesociala en-
hetens ordförandes beslutsrätt. 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10  representanter till programråden inte kräver 
kårmedlemskap 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10  fram till 2024-12-31 delegera val av represen-
tanter på program- och institutionsnivå till sekt-
ionsstyrelserna och sektionernas stormöten. 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10  välja Felix Gustafsson till Internrevisor 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10  välja David Olsson till Utbildningsbevaknings-
enhetens ordförande 2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-03-13 

 

 välja Samuel Kenrick till Talman 2024/2025 FUM FUM Genomförd 

2024-03-13  välja William Nordberg till Kårordförande 
2024/2025, 

FUM FUM Genomförd 

2024-02-15  bordlägga valet av supplerande internrevisor 
2023/2024, 

FUM FUM Genomförd 

2024-02-15  bordlägga valet av internrevisor 2023/2024, FUM FUM Genomförd 

2024-02-15  bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024, 

FUM FUM Genomförd 
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2024-02-14 Entledigande utav FUM-ledamot, FUMP FUMP Genomförd 

2024-01-24 

 

 utse Catarina Gammelgård till hedersmedlem i 
NTK. 

FUM FUM Genomförd 

2024-01-24 

 

 bordlägga valet av internrevisor 2023/2024 FUM FUM Genomförd 

2024-01-24 

 

 bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-12-06 

 

 ge kårstyrelsen i uppgift att hitta och välja en 
kökschef till Kårhuset Origo för perioden 
2024-01-01 till och med 2024-06-30 med 50% 
månadsarvode 

FUM 

 

KSS Genomförd 

 

2023-12-06 

 

 justera terminsarvodet till 5 730 kr (10% av 
prisbasbeloppet 2024) 

FUM 

 

FUM 

 

Genomförd 

 

2023-12-06 

 

 justera månadsarvodet till 20 055 kr (35% av 
prisbasbeloppet 2024) 

FUM 

 

FUM 

 

Genomförd 

 

2023-12-06  välja Tova Backlund till utbildningskommittén 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-04 Entledigande av Utbildningskommittén FUMP FUMP  Genomförd 

2023-11-01  ge kårstyrelsen direktiven att utforma en detalj-
budget syftande till att den medlemsfinansi-
erade verksamhetens resultat för verksamhets-
året 23/24 totalt, samt per objekt, ska resultera 
inom de intervall som presenteras i tabell eko-
nomisk ram enligt bilaga 

FUM KSS Genomförd 

2023-11-01 Bordlägga valet av Internrevisor 2023/2024 FUM FUM  Genomförd 

2023-11-01 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-01  välja Erik Simonsson till Vice talman 
2023/2024 

FUM FUM  Genomförd 

2023-11-01  välja Tova Backlund till arbetsmarknadsenhet-
ens ordförande 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 
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2023-09-27  ge kårstyrelsen i uppdrag att välja och arvodera 
en kökschef på 50% för perioden 2023-10-01 
till 2023-12-31 samt utforma förslag på arbets-
beskrivning. 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga ärendet ekonomisk ram 23/24 till 
nästa fullmäktigesammanträde 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga val av vice talman 2023/2024 FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga val av arbetsmarknadsenheten ord-
förande 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 

Kårordförande 

ADRESS 

Johan Bures väg 11 

907 36 Umeå 
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ordforande@ntkumea.se 

 

HEMSIDA 

ntkumea.se 

 

Rapport från kårordförande 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-10-26 till 2024-12-02 
 

Allmänt 
Nu är det jul igen och nu är det jul igen… Tiden går på tok för fort när man har roligt. Det är hur 
jag hade summerat kårstyrelsearbetet, med lite extra krydda också såklart. Senaste tiden har 
fokuset legat på många olika fronter samtidigt som Uniaden, kulvertråd, Origo, styrdokument, 
Comedy och annat.  
 

Origomöte 
11 nov ägde ett möte rum mellan personer från KC-gruppen, BGC-gruppen och kårstyrelsen för 
att diskutera Origos verksamhet. Där presenterade jag hur Origos ekonomi i stort fungerar och 
vilka utmaningar vi är tvungen att ta tag i. Vi diskuterade förmåner och system. Jag anser att 
mötet var både viktigt och ett tydligt steg i rätt riktning i arbetat med att stärka Kårhuset Origos 
verksamhet. Vi tittar på möjligheter med digitala system för personalliggaren för att förenkla 
och minska administrationen.  
 

Kulvertråd 
Internremiss om kulvertråd utgick 5 nov med sista svarsdatum 15 nov. Sex remissvar inkom 
från F-sektionen, CS-sektionen, MEGA-sektionen, Sigmasektionen samt lokalansvariga för 
HOMER-bunkern och Basen. Dessa berörde i stort sex olika områden. Förslaget kommer 
revideras utifrån remissvaren och samtliga synpunkter kommer beaktas skriftligt i det 
slutgiltiga förslaget som kommer till fullmäktige på nästa sammanträde. 
 

Ljusgårdarna 
Det har senaste tiden inkommit många städfakturor efter bokade evenemang i ljusgårdarna i 
Naturvetarhuset och Lärarutbildningshuset. Tidigare i höst beslutade universitetsservice att 
under en obestämd period inte längre godkända alkoholevenemang i Naturvetarhuset för att 
det blev för mycket extra städning för personalen. Nu har det även lyfts att 
Lärarutbildningshusets ljusgård hänger på en skör tråd och det är något som är mycket 
allvarligt. Kårerna kommer ha möte med universitetsservice för att försöka hitta ett hållbart sätt 
att boka och nyttja ytorna i framtiden. Det är verkligen hög tid att vi tar vårt ansvar och värnar 
om den otroliga förmån vi har att få boka salar inomhus på universitetet för alkoholevenemang.  
 

Arbetsgrupper 
På föregående sammanträde inrättade fullmäktige tre arbetsgrupper. Två av dessa fick sedan 
sina medlemmar tillsatta av kårstyrelsen och den sista av ordföranderådet. Hitractgruppen har 
uppstartsmöte 6 dec och styrdokumentsgruppen har uppstartsmöte 13 dec. 
 
Sångboksgruppens medlemmar tillsattes på KSS3: Alfred Sörnäs (Ks, sammankallare), Victor 
Göthesson (F), Alva Sandberg Dehnisch (CS), Saga Wigren (Sigma) och Thawatchai 
Chuanprasit (Sigma). 
 
Hitractgruppens medlemmar tillsattes på KSS3: William Nordberg (Ks, sammankallare), Alva 
Sandberg Dehnisch (CS), Henrik Wahlström (F) och Jacob Vikström (MEGA). 

Signed document (ikVqgG)
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Styrdokumentsgruppens medlemmar tillsattes på Oråd3: William Nordberg (Ks, 
sammankallare), Lina Nyberg (MEGA), Ester Olofsson (CS) och Isak Lidman (F) 
 

Övrigt 
Ordföranderådet har börjat ha gemensamma luncher på kårens kontor varje torsdag för att 
stärka kontakten mellan sektionerna och kårstyrelsen. Arbetet med Studentkårskrivelsen är nu 
i insamlingsfasen där kårerna kommer samla in allt underlag som är nödvändigt för skrivelsen. 
Arbetet har delats in i tre arbetsgrupper (studiesocialt, utbildning och doktorand). Jag fick i 
förra veckan äran att vara mötesordförande/talman på Skogshögskolans studentkårs 
höstkårmöte. Det är väldigt intressant hur annorlunda deras möten är, exempelvis inkommer 
valberedningen med en komplett lista på nominerade till samtliga poster och de lyckas fylla 
nästan alla poster förutom några suppleanter där antalet poster överstiger antalet personer som 
började senaste året. Vi har tagit ett ordentligt tag i arbetsmiljöarbetet och jobbar med att 
integrera det med den dagliga verksamheten för att främja en god arbetsmiljö för både 
anställda och arvoderade. Jobbsnack går av stapeln 3 december för Energiteknik och 4 
december för Arkitekt. Torsdag 5 december kommer Universitetsstyrelsen att ta ett antal 
viktiga beslut. Första av dessa är förslag till regeringen på nästa rektor för Umeå universitet. 
Sedan, som följd av att vår kära rektor Hans Adolfsson tyvärr lämnar oss tidigt än väntat, sista 
januari, måste Universitetsstyrelsen föreslå en vikarierande rektor mellan 1 februari och 31 
mars samt en vikarierande prorektor för samma period. Då vår nästa rektor förväntas tillträda 1 
april. Vårterminen kommer alltså vara väldigt spännande med tre olika universitetsrektorer och 
två olika prorektorer. 
 

Uppföljning av målsättningar 
Hitract – Tydligare information på hemsidan, tekniska problem lösta och hitractgruppen 
tillsatt. Fortfarande i implementationsfas. 
Mallar och dokument för sektionsstyrelserna – Påbörjat, ej slutfört. Planeras vara klart i 
början av januari. 
Arbetsmarknadsenheten – Uppstartsmöte, möte 2 inplanerat utifrån diskussioner på 
föregående FUM. 
Kulvertlokaler – Förslag har gått på remiss, förslaget har därefter justerats utifrån svaren. 
Kommer presenteras som proposition på FUM4 
Studentkårskrivelsen – Arbetet är i gång och är indelad i tre arbetsgrupper som arbetar 
självständigt 
 
 

Målsättningar framöver 
Nedan är några av mina övergripande målsättningar inför nästa fullmäktigesammanträde. 

- Hitract – fortsatt implementation och arbete med arbetsgruppen 
- Mallar och dokument för sektionsstyrelserna – Färdigställa arbetet 
- Kårstatus – Var tredje år ska kåren ansöka om status som studentkår 

 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25  

Signed document (ikVqgG)
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Rapport från Studiesociala enhetens ordförande 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-11-07 till 2024-12-02 
 

Allmänt 
Mycket tid denna period har spenderats på ‘överlämning’. Victor har funnits som hjälp men då 
han studerar på heltid och av naturliga skäl inte kan sitta med mig så ofta har jag behövt lista ut 
mycket själv. 
 
Arbetet med mottagningen har startat och just nu sitter jag med övergripande planering; 
datum, vilket pass som ska innehålla vilken information och sådant. Jag håller även på att 
summera och skriva ner resultaten från enkäterna. Både faddrarnas och de nya studenternas.  
 
Nästan alla mottagningsgrupper är valda och uppdragsavtal kommer skrivas på innan jul. 
 
Mottagningsmärken är gjorda och beställning ska skickas innan jul. 
 

Studiesociala enheten 
Enheten håller just nu på att reda ut studentrepresentation vid möten gällande arbetsmiljö på 
institutionsnivå. Detta har skett väldigt varierande vid olika institutioner och har inte skett som 
det ska senaste åren. Då studiesociala enhetens medlemmar är studerande arbetsmiljöombud 
ska de bli inbjudna till lokal samverkansgrupp (LSG) som finns vid varje institution. Alla 
prefekter vid fakulteten har blivit kontaktade. SAMO kommer efter årsskiftet bli inbjudna till 
relevanta möten på institutionsnivå.  
 
Enheten håller också på att bli färdiga med affischer som riktar sig mot att samla in problem 
gällande arbetsmiljön runtom campus. Denna information kommer användas vid de möten 
som enheten är del av men också som grund till enhetens ordförandes jobb i 
studentkårsskrivelsen. 
 
Enheten kommer också vara behjälplig med insamling av studenters åsikter gällande 
arbetsmiljö-, lika villkor och studiesociala frågor till studentkårsskrivelsen. Detaljer kring detta 
spikas 3:e december. 
 

Målsättningar framöver 
Förutom fortsatt arbete med studentkårsskrivelsen som kommer ske hela året kommer enheten 
efter jul jobba mycket med att nå ut till studenterna om SAMO; vad det är, hur man når dem 
och vad de gör. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
Alfred Sörnäs 
Studiesociala enhetens ordförande 24/25 

Signed document (ikVqgG)
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Rapport från Utbildningsbevakningsenhetens 

ordförande 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-10-25 till 2024-12-02 
 

Allmänt 
Jag har fått en bättre kontakt med doktorandsektionen och doktorandombudet samt deltagit i 
doktorandsektionens stormöte. Ett problem som diskuterats är bland annat språkbarriärerna, 
då många doktorander är internationella studenter. Det har också påbörjats en diskussion om 
hur nya doktorander bättre kan få en uppfattning om vad kåren är. Eftersom doktorander kan 
få doktorandanställningar vid olika tider på året, blir det svårare att genomföra en gemensam 
introduktionspresentation till kåren.  
 
Tillsammans med Staffan Schedin, som är utbildningsledare för fakulteten Teknik och 
Naturvetenskap (TekNat), har jag påbörjat ett arbete med programmet Kandidat i 
datavetenskap. Det har kommit in flera synpunkter på programmets upplägg, och Schedin ville 
undersöka saken närmare. Jag har kontaktat CS-sektionen och börjat planera hur vi, 
tillsammans med Schedin, kan påbörja ett gemensamt samarbete.  
 
Jag har också varit på möte med tentamenservice, och de gav information om det nya Hus-K 
(tentahuset) och hur byggnaden kan fungera både som tentasal och lärosal. Jag lyfte även 
frågan om sen anmälan till tentamen samt att skriva tentamen i mån av plats. Frågan om 
generativ AI har lyfts på Utbildningsstrategiska rådet (USR), och universitetet har satt som 
målsättning att fram till 2028 etablera AI i utbildningen.  
 
Frågan om generativ AI lyftes även på RUBIK i Lidköping. I dagsläget saknas det tydliga 
regelverk, riktlinjer samt kompetens kring AI vid samtliga universitet. Nästa RUBIK-träff är i 
Umeå, men kan möjligen flyttas till Luleå. Temat på agendan är särskilda satsningar på 
matematik från regeringen och genomströmning.  
 
Arbetet med studentkårskrivelsen har också påbörjats. Jag har, tillsammans med de andra två 
utbildningsbevakarna på UMS och US, börjat formulera en enkät med utbildningsrelaterade 
frågor som ska skickas ut till alla studenter. 
 

Utbildningsbevakningsenheten 
Enheten har påbörjat ett projekt för att samla in kursutvärderingar för enstaka kurser. Detta 
kan ses som ett stickprov som mer konkret kan visa vad studenter faktiskt tycker om kurserna 
de läser. Enheten har också inlett ett arbete med att formulera ett ställningstagande 
tillsammans med andra kring sen anmälan till tentamen samt att skriva tentamen i mån av 
plats. 
 

Målsättningar framöver 
Jag vill fortsätta ha en god kommunikation med fakulteten kring utredningen av 
Kandidatprogrammet i datavetenskap. I framtiden strävar jag också efter att inkludera 
sektionernas utbildningsbevakare mer i mitt arbete. Jag kommer också att börja planera inför 
nästa RUBIK-möte. 
 

Signed document (ikVqgG)
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Övriga punkter 
• Nomineringar till NTK:s pedagogiska pris har öppnat! 

 

• Är mycket öppen för förslag på diskussionspunkter som FUM vill att jag ska ta med mig 
till Reftec. 
 

• Stiftelsen studenthälsan vill ha ett bättre namn eller en förkortning av det nuvarande 
namnet som kan användas i ett mer vardagligt bruk 
 

• Universitetets kommunikationsenhet har formulerat två inriktningar (se nedan) till en 
”slogan” som kan användas för att marknadsföra Umeå universitet och vid 
studentrekrytering. 

 
- Vi vill framåt! Framåt, uppåt!  Är du framåtlutad? 
- Närmare! Kom närmare! Ett närmare Universitet!  

 

• Flera lektorer klagar på den bristande luftkvalitén i flera föreläsningssalar. 
 

• Akademiska hus vill inte satsa på ”renoveringar” efter att koldioxidhalts mätningar 
visade att flera lokaler utnyttjas endast till 20%. 

 

Signed document (ikVqgG)
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Issues affecting PhD students 

Denna rapport tar upp de problemen som doktorander upplevde i början av HT24 men även 

problem som funnits under en längre tid. Vissa av dessa problem har åtgärdats eller det har 

påbörjats ett arbete för att lösa dem. Rapporten skulle egentligen in till 

Fullmäktigesammanträde 2 men på grund av en dålig kommunikation blev den försenad. 

Samtliga punkter diskuterades under ett möte med ordförande för doktorandsektionen och 

doktorandombud den 12 november. Diskussionspunkterna sammanställdes av UEO David 

Olsson och reviderades av doktorandsektionens ordförande.  

Membership 

The membership has decreased approximately 70%, currently there are about 17 PhD 

students who are union members. The Ph.D. section correlates the loss of members to the 

introduction of Hitract. Because of different conditions for the international students such as 

lack of connection to “antagning.se” and non-Swedish social security number upon arrival to 

Sweden, it is difficult to become a member through Hitract.  

International students can also have different past experiences of “unions” and might be 

hesitant to join the student union. There also seems to be a lack of understanding of just what 

the student union is, its purpose, structure and work areas. This creates a hesitant approach 

towards the union because people do not join something they know very little about. It is also 

difficult to keep those PhD students who already are members of the union. There are several 

reasons for this issue and some of those issues are mentioned in the oncoming paragraphs. 

PhD section board 

The PhD section board experienced several issues last year, most of these issues remain 

today. One issue as mentioned above was the introduction to Hitract. The communication 

through the transition has been non-existent and because of those issues the PhD grand 

meeting has been delayed. Mainly because the PhD-section members were not able to renew 

their membership or did not want to go through the hassle of yet downloading another app. 

October was also not optimal for the PhD-students in general to have a grand meeting due to 

a risk of an invalid grand meeting occurring from dropped membership rates. 

Moreover, the motivation to become a board member or continue to stay at the given position 

in the section is quite low. Most of those positions are filled because of connections and 

friendship rather than the motivation to take a more active role within the union. As also 

mentioned before, the drop in membership makes it difficult to recruit new members for the 

section board. A major contribution to this sentiment is explained in the following section. 

Financial issues 

Another significant issue is the financial question. The PhD-section does not generate income 

and has different initial conditions compared to the other sections who mostly consist of 

Signed document (ikVqgG)
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bachelor’s or master students. Because of an essentially non-existent budget to begin with, 

the PhD-section lacks the opportunity to arrange social events and activities.  

This is a crucial problem since the lack of social activities inhibits the opportunity to recruit 

members and create an inviting community as a part of the NTK union. Usually there are a 

few members who arrange activities by their own initiative or/and students who pay directly 

from their own pockets to bring stuff for themselves (and others). This does not encourage 

PhD students to become a part of the union since you pay your membership fee but get very 

little in return.  

 

 

Language barrier 

Most of the PhD students are also international students which immediately constructs a 

language barrier problem. Since there is no requirement to be able to speak and read Swedish 

to start your PhD studies at the university the problem becomes obvious when Swedish is the 

official language used during meetings and in documents. The language barrier problem is, 

worth mentioning, not exclusively for PhD students but is a general issue for international 

students.  

The students who are studying at doctoral level at the TekNat faculty are also significantly 

less than those of studies for a bachelor’s or master’s degree. Of those PhD students, the 

majority are not native Swedish speakers. This might make it more difficult for a PhD student 

to integrate into Swedish society or partake in a union.  

Especially when they do not come across Swedish in everyday situations and mostly 

communicate with friends who also does not speak the language. Even though language 

courses exist, they are somewhat limited, and lectures are mostly scheduled during the day 

when PhD students are working. However, the interest to learn Swedish is quite high among 

PhD students. 

Inconsistent “year wheel” 

Perhaps the most notable difference between PhD students and the “other” students is the 

inconsistency experienced for a doctoral student. Unlike most bachelor’s and master student 

who have for example “exam periods” the PhD students does not always have such repetitive 

allocated periods. The workload varies from having lectures, writing research papers, 

preparing for defense of your own research, meetings and research related conferences. But 

those are often more common after the first year; during the first year the PhD student mostly 

has courses to attend.  

There is also inconsistency when said person becomes a PhD student. It can happen at any 

given time during the year. A major difference is also that the PhD students do not come in 

batches each fall or spring, which makes it difficult to reach out to each individual doctoral 

student. Also worth mentioning is that many PhD students are also parents and might be on 
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parental leave during some periods during their stay. This question is handled almost always 

by other authorities such as Försäkringskassan. But it is important to remember that the 

everyday schedule might be very different for a doctoral student.  

The lack of communication  

The communication between the student union board and the PhD-section has been very 

poor. Updates and news do not reach the PhD students and their section at the same rate as 

for other sections. There are several reasons why this occurs, one might be that those who 

work in the union board usually have better contact with other bachelor’s and master students 

and might initially study the same program. A PhD student who begins their studies at Umeå 

university needs to be given an opportunity to be integrated better and given more 

information about the NTK union. 

 

The lack of communication was also mostly behind the issues with the transition towards 

Hitract. Furthermore, some of the current problems could have been prevented if 

communication had been better. Unfortunately, because of the currently magnitude of 

improvement areas and issues, most of the work now and in the coming future needs to be in 

the “planning stage” rather than a “solving stage”.  

This will obviously take some time to get in motion, but it would be optimal to have a 

business plan developed before the end of the current fall term. This year also provides an 

especially great opportunity to highlight those issues since the “Student union missive” will 

be rewritten this year. It can also be interesting to look over how those issues for PhD 

students relate with the NTK union statute and regulations. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In the service 

David Olsson 

Head of Educational Matters 24/25 

 

Signed document (ikVqgG)
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Umeå naturvetar- och teknologkår ADRESS  E-POST 
Fullmäktiges presidium Johan Bures väg 11  talman@ntkumea.se 
 907 36 Umeå  HEMSIDA 
 Umeå universitet  ntkumea.se 
   

Rapport från fullmäktiges presidium 
För perioden 2024-10-29 till 2024-12-03 

 

Allmänt 
Sedan senaste fullmäktigesammanträde har protokollet för FUM 3 justerats och laddats upp på 

NTK:s hemsida. Inför FUM 3 har kallelse utgått och i enlighet med fullmäktigebeslut har 

kalenderinbjudan skickats ut för resterande sammanträden.  

 

Nu i veckan är planen att köpa in större mackor från Mitum för förtäring på FUM3.  

 

En begäran om entledigan från disciplinnämnden har inkommit och behandlats sedan förra 

fullmäktigesammanträde.  

 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Samuel Kenrick   
Fullmäktiges talman 24/25   
 

Signed document (ikVqgG)
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Rapport från Kårhuschef 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-10-25 till 2024-12-02 
 

Allmänt 
 
Efter en stark start på terminen har det på sista tiden blivit allt svårare att få ihop personal till 
nattklubbarna. Många har redan kommit upp i personalleg steg 2 vilket gör det svårare att locka 
dem att arbeta. Detta har gjort att vi har varit tvungna att ha stängt en del kvällar. 
 
En sak som diskuterats är att köra pubkvällar i stället för nattklubbar på fredagar då det inte är 
någon sittning. Dessa skulle börja och sluta någon timma tidigare än nattklubbarna och ha mer 
fokus på aktiviteter, ex. brädspel eller beerpong,  istället för nattklubb och dansgolv. 
Förhoppningen är att det skulle locka gäster som inte gillar nattklubbar, speciellt som 
pub+aktivitet är populärt i allmänhet just nu och samtidigt vara lätta att få arbetare till då de 
inte skulle behöva vara kvar så sent på natten. 
 
 Vi har också påbörjat ett större arbete för att göra origo mer attraktivt för gäster. Bland annat 
har vi tillsatt en arbetsgrupp (tills vidare kallad kvalitetsmästeriet) med uppgift att ta reda på 
vad som lockar folk att gå till origo alternativt vad som skulle dra dem till origo. Vi arbetar 
också på att ge origo mer personlighet, så att det syns att det är vårt kårhus. Förhoppningen är 
att i alla fall en del av det ska vara klart till när vi öppnar igen för vårterminen.  
 
Parallellt med detta kommer ekonomin också ses över och priserna justeras för att täcka origos 
omkostnader. 
 
Johaness Boo 
Kårhuschef 2024 

Signed document (ikVqgG)
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Umeå naturvetar- och teknologkår   

Kårfullmäktige 
Interpellation 
 
   

2024-12-02 

Rapport  

NTK:s hemsida – jakten på de döda länkarna 
Vid FUM2 beslutades att en arbetsgrupp bestående av Gustav Oskarsson, Isak Lidman, Henrik 
Wahlström, Arthur Stenlund, Ester Olofsson, Alva Sandberg Dehnisch skulle få i uppgift att gå 
igenom NTK:s hemsida och sammanställa en lista på detaljer som behöver åtgärdas. Resultatet av 
detta skulle sedan rapporteras till kårstyrelsen samt FUM. 
 
Detta arbete samlades i ett Excel dokument under en EPP 2024-11-26 och har lämnats över till 
kårstyrelsen. Totalt hittades 59 fel i form av inaktuella länkar eller faktafel.  
 
Arbetet delades in enligt dropdown menyerna i headern av hemsidan med varsitt blad samt ett blad 
för faktafel eller annan saknad information mellan exempelvis språk. 
 
Resultatet hittas i bilaga fumM24-3.7b. 
 
Umeå, 2024-12-02 
Gustav Oskarsson Isak Lidman, Henrik Wahlström, Arthur Stenlund, Ester Olofsson, Alva Sandberg Dehnisch 
FUM-ledamöter, F-sektionen & CS-sektionen samt en Studerandeledamot 24/25 
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Förteckning över inkomna remisser för 

verksamhetsåret 2024/2025 
Nedan är remisser som antingen är skickade till kåren eller skickade till universitetet och är 
relevanta för kåren att yttra sig om. Kåren får många av remisserna riktade mot universitetet 
för kännedom, kårordförande sållar därefter bort de som bedöms ej relevanta. Om remiss 
saknas i listan, kontakta kårordförande.  
 

Ärende Avsändare Prio Svarsdatum Status Ansvarig 
Allmänna sammankomster och 
Sveriges säkerhet (SOU 2024:52) 

Regeringskansliet 2 2024-11-08 Mottagen KO 

Offentlighetsprincipen eller insynslag 
och den kompletterande 
promemorian Offentlighetsprincipen 
med lättnadsregler för mindre 
enskilda huvudmän i skolväsendet 

Regeringskansliet 2 2024-11-21 Mottagen KO 

Universitets och högskolerådets 
föreskrifter (UHRFS 2013:1) om 
grundläggande behörighet och urval 

Regeringskansliet 3 2024-09-27 Ej 
besvarad 

UEO 

UKÄ:s projekt om den rättsliga  
innebörden av studieavbrott 

UKÄ 5 2024-02-03 Mottagen UEO 

 
Gulmarkering = Nya remisser 
 
Prioritetssiffra: 
0 – Ingen prioritet,  inget svar planerat 
1 – Låg prioritet,  inget svar planerat 
2 – Låg prioritet,  svar i mån om tid 
3 – Medelhög prioritet,  svar i mån om tid 
4 – Medelhög prioritet,  kommer att besvaras 
5 – Hög prioritet,  kommer att besvaras 
 
Förkortningar: 
KO – Kårordförande,   VKO – Vice kårordförande, 
UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande, SEO – Studiesociala enhetens ordförande,  
AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande, DO – Doktorandombud, 
UMU – Umeå Universitet,   Teknat – Teknisk-naturvetenskaplig fakultet, 
UKÄ – Universitetskanslersämbetet,  CSN – Centrala studiestödsnämnden 
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Interpellation 
fumM24-3.9a 

Umeå, 2024-12-03 
Sid 1(1) 

  
 

 
 

Umeå naturvetar- och teknologkår   

Kårfullmäktige 
Interpellation 
 
   

2024-11-27 

Interpellation  

Så vad är grejen med bilen egentligen? 

Bakgrund 
NTK har en (ökänd) bil parkerad bakom Origo. Enligt sägen har den inte gått på många år. Det finns även ett 
bilpolicy som borde låta kårens personal och medlemmar nyttja bilen för diverse relevanta ändamål vilket i nuläget 
inte är möjligt. 
 

Därför frågar jag 
Vet kårstyrelsen vad som är fel med bilen, om någon undersökning har gjorts och om det finns någon möjlighet att 
återställa bilen. 
 
 
Umeå, 2024-11-27 
Arthur Stenlund 
CS-sektionen 24/25 
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fumM24-3.9b 

Umeå, 2024-12-01 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Interpellation 
 
   

2024-11-27 

Interpellation  

Interpellation till KHC angående bokning av Origo  

Bakgrund 
Den 11:e december har/hade F-sektionen sitt avslutande stormöte för terminen. Inför stormötet bokades Origo med 
möjlighet till pub efter mötet, samt tillgång till Origos kök för en lättare servering av risgrynsgröt under mötet. Denna 
bokning gjordes den 21:a november, tre veckor innan mötet, och tiden var bokningsbar.  
 
När jag senare skickade ut kallelse till stormötet inkluderade jag att det skulle finnas risgrynsgröt samt 
förhoppningar om pub efter mötet. Snabbt efter detta utskick blev jag kontaktad av en utomstående som till min 
stora förvåning informerade mig att tiden den 11:e december var bokad för basårspub, och att det inte skulle vara 
möjligt för oss att ha stormöte denna tid.  
 
Vid närmare undersökning visade det sig att KHC aldrig hade besvarat vår bokning som istället hade gått ignorerad 
av för oss okända skäl. Vi fick inte svar på bokningen förrän tidigare idag, (den 1:a december), ca en och en halv 
vecka efter bokningen gjordes, detta genom personlig kontakt via Messenger. Under denna tid genomfördes bokningen 
av basårspuben och vi behöver nu byta lokal.  
 
Utfallet av detta har nu lett till mycket osäkerhet för oss då vi i skrivande stund fortfarande inte har någon lokal 
bokad för mötet. Även om vi är självsäkra i vår förmåga att hitta en lösning gör detta det svårare med gröt, och 
dessutom riskerar vi konkurrera med basårspuben då basåret är en del av F-sektionen.  
 
Jag anser att det i våra medlemmars ögon kan reflekteras dåligt över sektionsstyrelsen om vi inte kan hålla koll på 
datum och våra bokningar, eller hålla våra löften om gröt och pub. Detta är enligt mig oacceptabelt. Även om 
argumentet kan lyftas att sektionsstyrelsen bör vara mer proaktiv i att kontrollera bokningsbekräftelser, (vilket vi 
kommer att jobba på), så gäller samma sak KHC, som dessutom är arvoderad. Jag vill även säga att vi inte har 
varit med om detta problem förut då bokningar har gått smidigt, därav vår förvåning.  
 
Vi ska inte behöva vänta en och en halv vecka för att meddelas att en annan bokning gjorts istället för vår. Detta är 
ett för oss nytt problem som inte får ske igen, särskilt då det inte bara är vår sektion som kan komma att drabbas, 
utan alla som vill boka Origo. 

Därför frågar jag 

• Hur kommer det sig att vår bokning gick förlorad, och att en senare bokning genomfördes 

istället?  

• Vad har KHC tänkt vidta för åtgärder för att se till att bokningsprocessen, samt övrig 

kommunikation av denna karaktär sköts på ett bra sätt? 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Interpellation 
 
   

Umeå, 2024-12-01 
Isak Lidman 
Ordförande, F-sektionen 24/25 
Ledamot, FUM 24/25 
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Interpellationssvar 

fumM24-3.9c 
Umeå, 2024-12-10 

Sid 1(1) 
 

 
Umeå naturvetar- och teknologkår 

Studiesociala enhetens ordförande 

ADRESS 

Johan Bures väg 11 

907 36 Umeå 

 

 

E-POST 

studiesocialt@ntkumea.se 

 

HEMSIDA 

ntkumea.se 

 

Interpellationssvar – Så vad är grejen med bilen 

egentligen? 
 
Kårbilen har sedan januari 2024 varit stillastående, sannolikt på grund av dött batteri. Batteriet 
är nytt och byttes senast i november 2023. Kårstyrelsen gjorde försök att ladda bilen under 
vårterminen, men ingen effekt. Kårordförande har sedan lyft flertalet gånger att bilen måste tas 
till service, för att sedan besiktas och byta däck. Kårbilen köptes in 2018 och i efterhand är det 
tydligt att bilen inte passar kårens ändamål. 
 
Nuvarande plan är att boka bärgning till verkstad som får undersöka och fixa bilen. Därefter 
undersöker vi om bilen bör bytas ut mot en mer lämplig bil som kan användas fler olika saker. 
Bilen vi har är ganska liten och kan endast dra 100kg med sin dragkrok. Bilen har inte tagits 
hand om på grund av kårstyrelsens underbemanning under hösten men nu när studiesociala 
enhetens ordförande, kårens bilansvarig, klivit på kan kårstyrelsen driva denna fråga. 
 
Inför ett eventuellt byte eller köp av ny bil kommer ett väl genomarbetat förslag att inkomma 
till fullmäktige. Kårstyrelsen har till en början undersökt bilar med följande kravlista: 

• Ordentlig dragkrok 

• Många sittplatser (minst sju för att kunna transportera hela kontoret) 

• Mycket lastutrymme 

• Motorvärmare 

• Pålitlig 
 
Bilpolicyn är också i behov av att revideras då den inte uppdaterats på flera år. Detta kommer 
kårstyrelsen och bilansvarig att göra. Rutiner bör även ses över så bilen går att använda året 
runt utan att den snöas in och dör igen. Kårstyrelsen kommer med mer information och förslag 
av bilinköp när nuvarande bil är i brukbart skick. 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
Alfred Sörnäs 
Studiesociala enhetens ordförande 24/25 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   

Kårfullmäktige 
Interpellationssvar 
 
   

2024-12-09 

Svar på interpellation till Kårhuschefen 
 
 

1. För att klargöra situationen så handlade det inte om att en senare bokning fick företräde över er utan 

om att en existerande bokning hade lagts in i schemat på ett inkorrekt sätt. 

 

2. Om ni inkluderar datumet ni vill boka origo någonstans i meddelandet är det sannolikare att 

dubbelbokningar upptäcks tidigt och att ni därmed kan få svar i god tid. 

 
 
Umeå, 2024-12-09 
Johannes Boo 
Kårhuschef 2024 
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Proposition 

fumB24-3.1 
Umeå, 2024-12-02 

Sid 1(1) 
 

 
Umeå naturvetar- och teknologkår 

Kårordförande 

ADRESS 

Johan Bures väg 11 

907 36 Umeå 

 

 

E-POST 

ordforande@ntkumea.se 

 

HEMSIDA 

ntkumea.se 

 

Proposition – Justerat arvode för vårterminen 2025 
 
Månadsarvodet för kårstyrelsen och kårhuschefen baseras för verksamhetsåret 2024/2025 på 
prisbasbeloppet 2024 som är 57 300 kr. Till 2025 har regeringen fastställd ett prisbasbelopp på 
58 800 kr vilket är en ökning på 1 500 kr. Förra verksamhetsåret och verksamhetsåret där 
innan godkände fullmäktige en arvodesökning vid årsskiftet för att korrigera för ökningen. 
Prisbasbeloppet är även vad lån och bidrag från CSN baseras på. Fullmäktige föreslås justera 
arvodesbeloppen för vårterminen i enlighet med det uppdaterade prisbasbeloppet för 2025. 
Förslaget innebär att månadsarvodet ökar från 20 055 kr (35% av prisbasbeloppet 2024) till 20 
580 kr (35% av prisbasbeloppet 2025), terminsarvode från 5 730 kr till 5 880 kr med start 
2025-01-01. Förslaget har förankrats hos kårens ekonomiansvarig. 
 
Senaste två åren har det även lyfts att kåren bör ändra i styrdokumenten så att arvodesbeloppen 
justeras inför varje kalenderår och inte inför varje verksamhetsår för att följa prisbasbeloppet 
och CSN. 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att justera månadsarvodet till 20 580 kr (35% av prisbasbeloppet 2025) med start 

2025-01-01. 
 
samt 
 
att justera terminsarvodet till 5 880 kr (10% av prisbasbeloppet 2025) med start 

2025-01-01. 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25 

Signed document (ikVqgG)
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fumB24-3.2a 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Motion 
 
   

2024-11-27 

Motion  

Ventilation tack 
 
I dagsläget stängs ventilationen av kring kl 18 (uppskattat), det suger eftersom man som student är en nattaktiv 
varelse och befinner sig på campus alla dygnets timmar. För en bra hälsa och välbefinnande är våra hjärnor i stort 
behov av ventilation. Har man bokat en lokal bör det därför ingå ventilation oavsett när den bokats samt att 
ventilationen är närvarostyrd i exempelvis labbsalar. 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att kåren ska verka för att få ut data över luftkvaliteten på universitetet 
 
att ge studiesociala enheten i uppdrag att arbeta för närvarostyrd ventilation på campus 

under hela dygnet  
 
att ge studiesociala enheten i uppdrag att arbeta för att de lokaler som är bokade är väl 

ventilerade när bokningen bekräftas 
 
 
 
Umeå, 2024-11-27 
Tuva Falk, Arthur Stenlund, Birger Sandman, Tyra Wodén 
CS-sektionen 
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Motionsyttrande 

fumB24-3.2b 
Umeå, 2024-12-10 

Sid 1(1) 
 

 
Umeå naturvetar- och teknologkår 

Kårordförande 

ADRESS 

Johan Bures väg 11 

907 36 Umeå 

 

 

E-POST 

ordforande@ntkumea.se 

 

HEMSIDA 

ntkumea.se 

 

Kårstyrelsens motionsyttrande – Ventilation tack 
 
Kårstyrelsen ställer sig positivt till förslaget och det har i dialoger med universitetsanställda 
uppmärksammats att de också upplever samma problem. Ventilation i en lokal som är bokad 
torde vara en självklarhet, denna fråga kan kårstyrelsen direkt driva. Motionen belyser ett 
viktigt ämne och kårstyrelsen föreslår att motionen remitteras till studiesociala enheten som 
bereder en motion med ställningstagande och handlingsplan till nästa 
fullmäktigesammanträde. 
 
 
Kårstyrelsen föreslår att fullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen fumB24-3.2 till studiesociala enheten 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25 
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Motion 
fumB24-3.4 

Umeå, 2024-11-21 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Motion 
 
   

2024-11-10 

Motion  

Återuppliva kommunikationsenheten 
 
Kommunikationsenheten är i dagsläget effektivt död, den borde återupplivas!  
 
Kårens arbete med kommunikation är enligt oss otillräckligt och fyller inte behovet av att nå ut till 
vare sig medlemmar eller icke-medlemmar. Detta gäller både med att nå ut med information om 
kårens verksamhet, händelser, och evenemang, men även med inspirerande material som får 
studenter att vilja påverka sin studietid.  
 
Vi tror att många studenter har frågor, funderingar, och åsikter om sitt studieliv på alla fronter. 
Frustrationen som säger att något måste göras är där, men ingen insikt i vad de kan göra. Ej heller 
finns det något driv eller motivation att göra något. Och varför ska det finnas något sådant? Hur ska 
det kunna finnas något sådant? Ingen har på något effektivt sätt kunnat kommunicera det till dem, 
och det är inte som att någon annan än vi kommer att göra det. Vi kan inte förlita oss på att 
omvärlden kommer att göra vårt jobb åt oss. Omvärlden är inte bara hård på samma sätt som förr, 
då den satte eld i baken på folk att engagera sig, utan även dyster, och kvävande av allt engagemang. 
Alltså måste vår kår vara proaktiv, och vi måste kunna kommunicera det.  
 
Frågan om hur vi ska kommunicera med studenterna är något bortom ramarna av denna specifika 
motion, men bör eka i våra huvuden hela tiden, särskilt hur vi ska göra under tiden vi inte har en 
fungerande kommunikationsenhet. Enligt oss är kommunikationsenheten den kanske utåt sett 
viktigaste enheten för både medlemmar och ickemedlemmar. De känner mycket lättare effekterna 
när kåren inte gör sitt arbete, vi måste se till att de också känner och vet om när vi gör vårt arbete.  
 
I nuläget sker kårens kommunikation främst via medlemsansvarig och på sektionsnivå via 
sektionernas kommunikationsansvariga. Då dessa individer har bäst koll på hur kårens aktuella 
kommunikation ser ut bör de samt kårstyrelsen vara bäst lämpad att ta fram en handlingsplan för 
hur kommunikationsenheten skulle kunna återupplivas.  
 
Exempel på frågeställningar och diskussionspunkter en arbetsgrupp likt denna skulle kunna 
diskutera är: 
 

• Hur ser kårens kommunikation ut idag (utåt och internt)? 

• Hur ser kommunikationsenheten ut idag?  

• Hur bör kårens kommunikation samt kommunikationsenheten fungera i framtiden?  

- Hur bör kommunikationsenhetens samröre se ut med kårstyrelsen, fullmäktige, och 

sektionerna 

Signed document (ikVqgG)



 

 

Motion 
fumB24-3.4 

Umeå, 2024-11-21 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Motion 
 
   

- Vem är ansvarig för att skapa informations, inspirations, och annat 

kommunikationsmaterial?  

• Vem kan/får skapa informations, inspirations, och annat kommunikationsmaterial?  

• Vem är ansvarig för att publicera informations, inspirations, och annat kommunikationsmaterial?  

• Vem kan/får publicera informations, inspirations, och annat kommunikationsmaterial?  

• Hur förhåller sig vice kårordförande till kommunikationsenhetens ordförandepost?  

• Hur styrs kommunikationsenheten när vice kårordförande är vakant?  

• Bör kommunikationsenhetens ordförandepost göras om?  

- Kan denne väljas från sektionernas kommunikationsansvariga (som ordföranderådet)?  

- Bör denna post arvoderas? (Tips: samarbeta med arbetsgruppen för rekrytering).  

• Hur bör detta se ut i stadgar, reglemente, arbetsordning, delegationsordning, valordning osv? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Umeå, 2024-11-10 
Isak Lidman, 
FUM-ledamot, F-sektionen 24/25 
 
Alice Lindh 
Kommunikationsansvarig, F-sektionen 24/25 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   

Kårfullmäktige 
Motion 
 
   

2024-11-27 

Diskussion  

Reform av Viceordförandeposten 
 
Vice kårordförandeposten är i nuläget en dels dåligt definierad post och dels blandar ihop kommunkationsansvar 
med annat arbete. NTK är i stort behov av att fokus läggs på kommunikation både till medlemmar och 
allmänheten, därför kunde ett särskilt fokus vara väl motiverat. 
 
Den huvudsakliga diskussionen handlar egentligen om följande två frågor:  
1. Bör kommunikationsansvar ges till en ny tjänst på 25-50%? 
2. Vad (om något) bör vice kårordförandes arbetsbeskrivning vara? 
 
 
 
Umeå, 2024-11-27 
Arthur Stenlund 
CS-sektionen 24/25 
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Umeå naturvetar- och teknologkår   

Kårfullmäktige 
Motion 
 
   

2024-10-22 

Diskussion  

Hur ska kåren marknadsföra sig bättre? 
 
Vi har noterat en minskning i engagemanget från studenter, vilket framgår tydligt från resultatet av en nyligen 
genomförd enkät. Många studenter känner inte till vad kåren gör eller hur de kan engagera sig. Det är därför 
nödvändigt att diskutera hur kåren kan förbättra sin marknadsföring och synlighet. Vi har också observerat att 
andra sektioner, exempelvis Medicinska föreningen, har ökat sitt engagemang genomsatsningar på PR och 
kommunikation.  
 
Vi vill att fullmäktige diskuterar ämnet för att förbättra studentengagemanget och stärka kårens synlighet bland 
studenterna. 
 
 
Umeå, 2024-10-22 
Arthur Stenlund, Tuva Falk, Tyra Wodén 
CS-sektionen 24/25 
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  }
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Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 
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Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 


 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 
 
 ....................................................................................................  
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Gulmarkering - Nya beslut 


Förkortningar 


AE - Arbetsmarknadsenheten 


AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande 


DH – Doktorandombud 


FUM - Fullmäktigesammanträde 


FUMP – Fullmäktiges presidium 


KO – Kårordförande 


KS - Kårstyrelsen 


KSS – Kårstyrelsesammanträde 


OR – Ordföranderådet 


PB - Presidiebeslut 


SEO – Studiesociala enhetens ordförande 


UE – Utbildningsbevakningsenheten 


UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 


VKO – Vice kårordförande  


Förteckning över fattade beslut 2023/2024 - 2024/2025  
Datum Beslut Beslutsinstans Ansvarig Status 


2024-11-06 entlediga David Olsson, Utbildningsbevak-
ningsenhetens ordförande, från hans uppdrag 
som ordinarie representant i disciplinnämnden 
från och med den 15 november 2024. 


FUMP 


 


FUMP Genomförd 


2024-11-06 bordlägga val av Internrevisorsuppleant 
2024/2025 till nästkommande sammanträde 


FUM 


 


FUM Genomförd 


2024-11-06 bordlägga val av Internrevisor 2024/2025 till 
nästkommande sammanträde 


FUM FUM Genomförd 


2024-11-06 bordlägga val av Arbetsmarknadsenhetens 
ordförande 2024/2025 till nästkommande 
sammanträde 


FUM FUM Genomförd 


2024-11-06 välja Alfred Sörnäs, Sigmasektionen, till Studi-
esociala enhetens ordförande 2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-11-06 bordlägga val av Vice kårordförande 
2024/2025 till nästkommande sammanträde 


FUM FUM Genomförd 


2024-11-06 bordlägga val av Vice talman 2024/2025 till 
nästkommande sammanträde 


FUM FUM Genomförd 


2024-11-06 ge arbetsmarknadsenheten i uppdrag att ut-
reda enhetens roll och regelverk. 


FUM AE Pågående 
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2024-11-06 inrätta en arbetsgrupp med namnet Styrdoku-
mentsgruppen som reviderar kåren och sekt-
ionernas styrdokument. 


 


ge ordföranderådet i uppgift att tillsätta Styr-
dokumentsgruppens medlemmar. 


FUM OR Pågående 


2024-11-06 ge fullmäktiges talman i uppgift att skicka ut 
kalenderinbjudan för samtliga resterande full-
mäktigesammanträden för verksamhetsåret 
24/25. 


ge fullmäktiges talman i uppgift att till sista 
fullmäktigesammanträdet 24/25 bereda förslag 
på sammanträdestider för verksamhetsåret 
25/26 för fullmäktige att fastställa. 


FUM FUMP Genomförd 


 


 


 


Pågående 


2024-11-06 inrätta en arbetsgrupp med namnet Sångboks-
gruppen som tar fram en ny version av kårens 
sångbok 


 


ge kårstyrelsen i uppgift att tillsätta Sångbok-
gruppens medlemmar 


FUM KS Genomförd 


2024-11-06 ge utbildningsbevakningsenheten i uppgift att 
formulera ett officiellt ställningstagande som 
resten av kåren kan driva och att presentera 
detta på FUM3 


FUM UE Pågående 


2024-11-06 en arbetsgrupp bestående av Gustav Oskars-
son, Isak Lidman, Henrik Wahlström, Arthur 
Stenlund, Ester Olofsson, Alva Sandberg 
Dehnisch ska få i uppgift att gå igenom 
NTK:s hemsida och sammanställa en lista på 
detaljer som behöver åtgärdas. Detta resultat 
ska sedan rapporteras till kårstyrelsen och vid 
FUM3 eller senast FUM4. 


FUM Gustav 
Oskars-
son, Isak 
Lidman, 
Henrik 
Wahl-
ström, 
Arthur 
Stenlund, 
Ester 
Olofsson, 
Alva 
Sandberg 
Dehnisch 


Pågående 


2024-11-06 ge Utbildningbevakningsenheten i uppgift att 
begära ut ett urval av varje institutions kursers 
kursutvärderingar i syfte att sammanställa och 
tillgängliggöra dessa.  


FUM UE Pågående 


2024-11-06 att ge kårstyrelsen i uppdrag att ta fram en lös-
ning sådant att doktorander med internationell 
studiebakgrund åter kan utöva sin rätt att bli 


FUM KS Pågående 
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medlemmar i kåren på ett enkelt och tydligt 
sätt.  


 


 ge kårstyrelsen i uppgift att ta fram tydliga in-
struktioner och riktlinjer för hur hitract funge-
rar och ska användas  


 


inrätta en arbetsgrupp som arbetar med imple-
mentationen av hitract som leds av kårordfö-
rande 


 


 


 


Pågående 


 


 


 


Genomförd 


2024-11-06 ge kårstyrelsen direktiven att utforma en de-
taljbudget syftande till att den medlemsfinansi-
erade verksamhetens resultat för verksamhets-
året 24/25 totalt, samt per objekt, ska resultera 
inom de intervall som presenteras i tabell eko-
nomisk ram enligt ovan.  


 


ge kårstyrelsen direktiven att utforma en de-
taljbudget syftande till att den övriga verksam-
hetens resultat för verksamhetsåret 24/25 to-
talt, samt per objekt, ska resultera inom de in-
tervall som presenteras i tabell ekonomisk ram 
enligt ovan 


FUM FUM Pågående 


2024-09-26 bordlägga valet av Internrevisorsuppleant 
2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-09-26 bordlägga valet av Internrevisor 2024/2025 FUM FUM Genomförd 


2024-09-26 bordlägga valet av Arbetsmarknadsenhetens 
ordförande 2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-09-26 bordlägga valet av Studiesociala enhetens ord-
förande 2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-09-26 bordlägga valet av Vice kårordförande 
2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-09-26 bordlägga valet av Vice talman 2024/2025 FUM FUM Genomförd 


2024-09-26 tillsätta en arbetsgrupp för rekrytering till kår-
styrelsen med följande ledamöter:  


Isak Lidman, Karl Ödman, Felix Gustafsson, 
Tuva Falk, Jesper Carlsson 


FUM FUM Pågående 
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2024-09-24 entlediga Emma Strandberg, InSekt, från hen-
nes uppdrag som ledamot i fullmäktige från 
och med den 24 september 2024. 


 


FUMP FUMP Genomförd 


2024-09-24 entlediga Nicolina Heed, F-sektionen, från 
hennes uppdrag som ledamot i fullmäktige 
från och med den 24 september 2024. 


 


FUMP FUMP Genomförd 


2024-09-24 entlediga Isak Lidman, F-sektionen, från hans 
uppdrag som suppleant i fullmäktige från och 
med den 24 september 2024. 


 


FUMP FUMP Genomförd 


2024-05-30 ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att 
ha en sen anmälan till tentamen om man är re-
gistrerad på kursen 


 


ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att 
ladok ska se till att det kommer minst en på-
minnelse om att anmälan till tentamen stänger 
en viss tid 


FUM FUM Pågående 


2024-05-30 godkänna resultatet av valförrättningen enligt 
tabell i bilaga fumB23-8.6a. 


 


resultat av kompletterande valförrättning får 
fastställas av fullmäktiges presidium före höst-
sammanträdet 2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 fastställa månadsarvodet för de heltidsarvode-
rade 2024/2025 till 20 055 kronor (35 % av 
prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per 
person och månad 


 


fastställa terminsarvode för fullmäktiges presi-
dium 2024/2025 till 5 730 kronor (10 % av 
prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per 
person och termin 


 


fastställa terminsarvode för kårstyrelsens stu-
derandeledamot 2024/2025 till 5 730 kronor 
(10 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets 
början) per person och termin 


FUM FUM Genomförd 
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2024-05-30 fastställa avgiften 24/25 för helårsmedlemskap 
till 430 kr per år  


 


fastställa avgiften 24/25 för terminsmedlem-
skap till 280 kr per år  


 


fastställa avgiften 24/25 för begränsat helårs-
medlemskap till 200 kr per år  


 


fastställa avgiften 24/25 för begränsat termins-
medlemskap till 120 kr per år  


 


fastställa sektionsavgiften 24/25 till 30 kr per 
medlem 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 i enlighet med den auktoriserade revisionsbe-
rättelsen samt den interna bevilja ansvarsfrihet 
för styrelseledamöterna i kårstyrelsen under 
verksamhetsåret 2022/2023. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja Samuel Kenrick, Alfred Sörnäs, Alva 
Sandberg Dehnisch och Henrik Wahlström till 
delegater till SFS 2024/2025. 


 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja David Olsson till ordinarie representant 
och William Nordberg till supplerande repre-
sentant till anställningskommittén 2024/2025. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja David Olsson, Oliver Razpotnik och 
Samuel Sahlin till ordinarie representanter, 
samt att välja Henrik Wahlström och Ester 
Olofsson till supplerande representanter till ut-
bildningskommittén 2024/2025. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja William Nordberg, Samuel Kenrick och 
Arvid Horned till ordinarie representanter, 
samt att välja Andreas Granath och Olov An-
dersson till supplerande representanter till fa-
kultetsnämnden 2024/2025. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja David Olsson, utbildningsbevakningsen-
hetens ordförande 24/25, till representant till 
utbildningsstrategiska rådet (USR) 2024/2025. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja David Olsson, utbildningsbevakningsen-
hetens ordförande 24/25, till representant till 
disciplinnämnden 2024/2025. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja William Nordberg, kårordförande 24/25, 
till representant till universitetsstyrelsen 


FUM FUM Genomförd 
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2024/2025. 


2024-05-30 välja William Nordberg, kårordförande 24/25, 
David Olsson, utbildningsbevakningsenhetens 
ordförande 24/25, och Elisabeth Rönnberg, 
kårens ekonomiskt ansvarige, till kårens firma-
tecknare under verksamhetsåret 2024/2025. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja Emma Strandberg, Ingenjörssektionen till 
studerandeledamot 2024/2025.  


välja Alfred Sörnäs, Sigma-sektionen till stu-
derandeledamot 2024/2025.  


välja Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen 
till studerandeledamot 2024/2025. 


FUM FUM Genomförd 


2024-05-30 välja Viktor Göthesson till mottagningssam-
ordnare 2024 för perioden 2024-08-01 till 
2024-09-30 på 20% av heltidsarvode för att 
samordna mottagningen med studiesociala en-
hetens ordförandes beslutsrätt. 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10  representanter till programråden inte kräver 
kårmedlemskap 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10  fram till 2024-12-31 delegera val av represen-
tanter på program- och institutionsnivå till sekt-
ionsstyrelserna och sektionernas stormöten. 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10  välja Felix Gustafsson till Internrevisor 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10  välja David Olsson till Utbildningsbevaknings-
enhetens ordförande 2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-03-13 


 


 välja Samuel Kenrick till Talman 2024/2025 FUM FUM Genomförd 


2024-03-13  välja William Nordberg till Kårordförande 
2024/2025, 


FUM FUM Genomförd 


2024-02-15  bordlägga valet av supplerande internrevisor 
2023/2024, 


FUM FUM Genomförd 


2024-02-15  bordlägga valet av internrevisor 2023/2024, FUM FUM Genomförd 


2024-02-15  bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024, 


FUM FUM Genomförd 
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2024-02-14 Entledigande utav FUM-ledamot, FUMP FUMP Genomförd 


2024-01-24 


 


 utse Catarina Gammelgård till hedersmedlem i 
NTK. 


FUM FUM Genomförd 


2024-01-24 


 


 bordlägga valet av internrevisor 2023/2024 FUM FUM Genomförd 


2024-01-24 


 


 bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-12-06 


 


 ge kårstyrelsen i uppgift att hitta och välja en 
kökschef till Kårhuset Origo för perioden 
2024-01-01 till och med 2024-06-30 med 50% 
månadsarvode 


FUM 


 


KSS Genomförd 


 


2023-12-06 


 


 justera terminsarvodet till 5 730 kr (10% av 
prisbasbeloppet 2024) 


FUM 


 


FUM 


 


Genomförd 


 


2023-12-06 


 


 justera månadsarvodet till 20 055 kr (35% av 
prisbasbeloppet 2024) 


FUM 


 


FUM 


 


Genomförd 


 


2023-12-06  välja Tova Backlund till utbildningskommittén 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-04 Entledigande av Utbildningskommittén FUMP FUMP  Genomförd 


2023-11-01  ge kårstyrelsen direktiven att utforma en detalj-
budget syftande till att den medlemsfinansi-
erade verksamhetens resultat för verksamhets-
året 23/24 totalt, samt per objekt, ska resultera 
inom de intervall som presenteras i tabell eko-
nomisk ram enligt bilaga 


FUM KSS Genomförd 


2023-11-01 Bordlägga valet av Internrevisor 2023/2024 FUM FUM  Genomförd 


2023-11-01 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-01  välja Erik Simonsson till Vice talman 
2023/2024 


FUM FUM  Genomförd 


2023-11-01  välja Tova Backlund till arbetsmarknadsenhet-
ens ordförande 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 
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2023-09-27  ge kårstyrelsen i uppdrag att välja och arvodera 
en kökschef på 50% för perioden 2023-10-01 
till 2023-12-31 samt utforma förslag på arbets-
beskrivning. 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga ärendet ekonomisk ram 23/24 till 
nästa fullmäktigesammanträde 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga val av vice talman 2023/2024 FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga val av arbetsmarknadsenheten ord-
förande 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 
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Umeå naturvetar- och teknologkår 


Kårordförande 


ADRESS 


Johan Bures väg 11 


907 36 Umeå 
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ordforande@ntkumea.se 


 


HEMSIDA 


ntkumea.se 


 


Rapport från kårordförande 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-10-26 till 2024-12-02 
 


Allmänt 
Nu är det jul igen och nu är det jul igen… Tiden går på tok för fort när man har roligt. Det är hur 
jag hade summerat kårstyrelsearbetet, med lite extra krydda också såklart. Senaste tiden har 
fokuset legat på många olika fronter samtidigt som Uniaden, kulvertråd, Origo, styrdokument, 
Comedy och annat.  
 


Origomöte 
11 nov ägde ett möte rum mellan personer från KC-gruppen, BGC-gruppen och kårstyrelsen för 
att diskutera Origos verksamhet. Där presenterade jag hur Origos ekonomi i stort fungerar och 
vilka utmaningar vi är tvungen att ta tag i. Vi diskuterade förmåner och system. Jag anser att 
mötet var både viktigt och ett tydligt steg i rätt riktning i arbetat med att stärka Kårhuset Origos 
verksamhet. Vi tittar på möjligheter med digitala system för personalliggaren för att förenkla 
och minska administrationen.  
 


Kulvertråd 
Internremiss om kulvertråd utgick 5 nov med sista svarsdatum 15 nov. Sex remissvar inkom 
från F-sektionen, CS-sektionen, MEGA-sektionen, Sigmasektionen samt lokalansvariga för 
HOMER-bunkern och Basen. Dessa berörde i stort sex olika områden. Förslaget kommer 
revideras utifrån remissvaren och samtliga synpunkter kommer beaktas skriftligt i det 
slutgiltiga förslaget som kommer till fullmäktige på nästa sammanträde. 
 


Ljusgårdarna 
Det har senaste tiden inkommit många städfakturor efter bokade evenemang i ljusgårdarna i 
Naturvetarhuset och Lärarutbildningshuset. Tidigare i höst beslutade universitetsservice att 
under en obestämd period inte längre godkända alkoholevenemang i Naturvetarhuset för att 
det blev för mycket extra städning för personalen. Nu har det även lyfts att 
Lärarutbildningshusets ljusgård hänger på en skör tråd och det är något som är mycket 
allvarligt. Kårerna kommer ha möte med universitetsservice för att försöka hitta ett hållbart sätt 
att boka och nyttja ytorna i framtiden. Det är verkligen hög tid att vi tar vårt ansvar och värnar 
om den otroliga förmån vi har att få boka salar inomhus på universitetet för alkoholevenemang.  
 


Arbetsgrupper 
På föregående sammanträde inrättade fullmäktige tre arbetsgrupper. Två av dessa fick sedan 
sina medlemmar tillsatta av kårstyrelsen och den sista av ordföranderådet. Hitractgruppen har 
uppstartsmöte 6 dec och styrdokumentsgruppen har uppstartsmöte 13 dec. 
 
Sångboksgruppens medlemmar tillsattes på KSS3: Alfred Sörnäs (Ks, sammankallare), Victor 
Göthesson (F), Alva Sandberg Dehnisch (CS), Saga Wigren (Sigma) och Thawatchai 
Chuanprasit (Sigma). 
 
Hitractgruppens medlemmar tillsattes på KSS3: William Nordberg (Ks, sammankallare), Alva 
Sandberg Dehnisch (CS), Henrik Wahlström (F) och Jacob Vikström (MEGA). 
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Styrdokumentsgruppens medlemmar tillsattes på Oråd3: William Nordberg (Ks, 
sammankallare), Lina Nyberg (MEGA), Ester Olofsson (CS) och Isak Lidman (F) 
 


Övrigt 
Ordföranderådet har börjat ha gemensamma luncher på kårens kontor varje torsdag för att 
stärka kontakten mellan sektionerna och kårstyrelsen. Arbetet med Studentkårskrivelsen är nu 
i insamlingsfasen där kårerna kommer samla in allt underlag som är nödvändigt för skrivelsen. 
Arbetet har delats in i tre arbetsgrupper (studiesocialt, utbildning och doktorand). Jag fick i 
förra veckan äran att vara mötesordförande/talman på Skogshögskolans studentkårs 
höstkårmöte. Det är väldigt intressant hur annorlunda deras möten är, exempelvis inkommer 
valberedningen med en komplett lista på nominerade till samtliga poster och de lyckas fylla 
nästan alla poster förutom några suppleanter där antalet poster överstiger antalet personer som 
började senaste året. Vi har tagit ett ordentligt tag i arbetsmiljöarbetet och jobbar med att 
integrera det med den dagliga verksamheten för att främja en god arbetsmiljö för både 
anställda och arvoderade. Jobbsnack går av stapeln 3 december för Energiteknik och 4 
december för Arkitekt. Torsdag 5 december kommer Universitetsstyrelsen att ta ett antal 
viktiga beslut. Första av dessa är förslag till regeringen på nästa rektor för Umeå universitet. 
Sedan, som följd av att vår kära rektor Hans Adolfsson tyvärr lämnar oss tidigt än väntat, sista 
januari, måste Universitetsstyrelsen föreslå en vikarierande rektor mellan 1 februari och 31 
mars samt en vikarierande prorektor för samma period. Då vår nästa rektor förväntas tillträda 1 
april. Vårterminen kommer alltså vara väldigt spännande med tre olika universitetsrektorer och 
två olika prorektorer. 
 


Uppföljning av målsättningar 
Hitract – Tydligare information på hemsidan, tekniska problem lösta och hitractgruppen 
tillsatt. Fortfarande i implementationsfas. 
Mallar och dokument för sektionsstyrelserna – Påbörjat, ej slutfört. Planeras vara klart i 
början av januari. 
Arbetsmarknadsenheten – Uppstartsmöte, möte 2 inplanerat utifrån diskussioner på 
föregående FUM. 
Kulvertlokaler – Förslag har gått på remiss, förslaget har därefter justerats utifrån svaren. 
Kommer presenteras som proposition på FUM4 
Studentkårskrivelsen – Arbetet är i gång och är indelad i tre arbetsgrupper som arbetar 
självständigt 
 
 


Målsättningar framöver 
Nedan är några av mina övergripande målsättningar inför nästa fullmäktigesammanträde. 


- Hitract – fortsatt implementation och arbete med arbetsgruppen 
- Mallar och dokument för sektionsstyrelserna – Färdigställa arbetet 
- Kårstatus – Var tredje år ska kåren ansöka om status som studentkår 


 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25  
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Rapport från Studiesociala enhetens ordförande 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-11-07 till 2024-12-02 
 


Allmänt 
Mycket tid denna period har spenderats på ‘överlämning’. Victor har funnits som hjälp men då 
han studerar på heltid och av naturliga skäl inte kan sitta med mig så ofta har jag behövt lista ut 
mycket själv. 
 
Arbetet med mottagningen har startat och just nu sitter jag med övergripande planering; 
datum, vilket pass som ska innehålla vilken information och sådant. Jag håller även på att 
summera och skriva ner resultaten från enkäterna. Både faddrarnas och de nya studenternas.  
 
Nästan alla mottagningsgrupper är valda och uppdragsavtal kommer skrivas på innan jul. 
 
Mottagningsmärken är gjorda och beställning ska skickas innan jul. 
 


Studiesociala enheten 
Enheten håller just nu på att reda ut studentrepresentation vid möten gällande arbetsmiljö på 
institutionsnivå. Detta har skett väldigt varierande vid olika institutioner och har inte skett som 
det ska senaste åren. Då studiesociala enhetens medlemmar är studerande arbetsmiljöombud 
ska de bli inbjudna till lokal samverkansgrupp (LSG) som finns vid varje institution. Alla 
prefekter vid fakulteten har blivit kontaktade. SAMO kommer efter årsskiftet bli inbjudna till 
relevanta möten på institutionsnivå.  
 
Enheten håller också på att bli färdiga med affischer som riktar sig mot att samla in problem 
gällande arbetsmiljön runtom campus. Denna information kommer användas vid de möten 
som enheten är del av men också som grund till enhetens ordförandes jobb i 
studentkårsskrivelsen. 
 
Enheten kommer också vara behjälplig med insamling av studenters åsikter gällande 
arbetsmiljö-, lika villkor och studiesociala frågor till studentkårsskrivelsen. Detaljer kring detta 
spikas 3:e december. 
 


Målsättningar framöver 
Förutom fortsatt arbete med studentkårsskrivelsen som kommer ske hela året kommer enheten 
efter jul jobba mycket med att nå ut till studenterna om SAMO; vad det är, hur man når dem 
och vad de gör. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
Alfred Sörnäs 
Studiesociala enhetens ordförande 24/25 
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Rapport från Utbildningsbevakningsenhetens 


ordförande 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-10-25 till 2024-12-02 
 


Allmänt 
Jag har fått en bättre kontakt med doktorandsektionen och doktorandombudet samt deltagit i 
doktorandsektionens stormöte. Ett problem som diskuterats är bland annat språkbarriärerna, 
då många doktorander är internationella studenter. Det har också påbörjats en diskussion om 
hur nya doktorander bättre kan få en uppfattning om vad kåren är. Eftersom doktorander kan 
få doktorandanställningar vid olika tider på året, blir det svårare att genomföra en gemensam 
introduktionspresentation till kåren.  
 
Tillsammans med Staffan Schedin, som är utbildningsledare för fakulteten Teknik och 
Naturvetenskap (TekNat), har jag påbörjat ett arbete med programmet Kandidat i 
datavetenskap. Det har kommit in flera synpunkter på programmets upplägg, och Schedin ville 
undersöka saken närmare. Jag har kontaktat CS-sektionen och börjat planera hur vi, 
tillsammans med Schedin, kan påbörja ett gemensamt samarbete.  
 
Jag har också varit på möte med tentamenservice, och de gav information om det nya Hus-K 
(tentahuset) och hur byggnaden kan fungera både som tentasal och lärosal. Jag lyfte även 
frågan om sen anmälan till tentamen samt att skriva tentamen i mån av plats. Frågan om 
generativ AI har lyfts på Utbildningsstrategiska rådet (USR), och universitetet har satt som 
målsättning att fram till 2028 etablera AI i utbildningen.  
 
Frågan om generativ AI lyftes även på RUBIK i Lidköping. I dagsläget saknas det tydliga 
regelverk, riktlinjer samt kompetens kring AI vid samtliga universitet. Nästa RUBIK-träff är i 
Umeå, men kan möjligen flyttas till Luleå. Temat på agendan är särskilda satsningar på 
matematik från regeringen och genomströmning.  
 
Arbetet med studentkårskrivelsen har också påbörjats. Jag har, tillsammans med de andra två 
utbildningsbevakarna på UMS och US, börjat formulera en enkät med utbildningsrelaterade 
frågor som ska skickas ut till alla studenter. 
 


Utbildningsbevakningsenheten 
Enheten har påbörjat ett projekt för att samla in kursutvärderingar för enstaka kurser. Detta 
kan ses som ett stickprov som mer konkret kan visa vad studenter faktiskt tycker om kurserna 
de läser. Enheten har också inlett ett arbete med att formulera ett ställningstagande 
tillsammans med andra kring sen anmälan till tentamen samt att skriva tentamen i mån av 
plats. 
 


Målsättningar framöver 
Jag vill fortsätta ha en god kommunikation med fakulteten kring utredningen av 
Kandidatprogrammet i datavetenskap. I framtiden strävar jag också efter att inkludera 
sektionernas utbildningsbevakare mer i mitt arbete. Jag kommer också att börja planera inför 
nästa RUBIK-möte. 
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Övriga punkter 
• Nomineringar till NTK:s pedagogiska pris har öppnat! 


 


• Är mycket öppen för förslag på diskussionspunkter som FUM vill att jag ska ta med mig 
till Reftec. 
 


• Stiftelsen studenthälsan vill ha ett bättre namn eller en förkortning av det nuvarande 
namnet som kan användas i ett mer vardagligt bruk 
 


• Universitetets kommunikationsenhet har formulerat två inriktningar (se nedan) till en 
”slogan” som kan användas för att marknadsföra Umeå universitet och vid 
studentrekrytering. 


 
- Vi vill framåt! Framåt, uppåt!  Är du framåtlutad? 
- Närmare! Kom närmare! Ett närmare Universitet!  


 


• Flera lektorer klagar på den bristande luftkvalitén i flera föreläsningssalar. 
 


• Akademiska hus vill inte satsa på ”renoveringar” efter att koldioxidhalts mätningar 
visade att flera lokaler utnyttjas endast till 20%. 
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Issues affecting PhD students 


Denna rapport tar upp de problemen som doktorander upplevde i början av HT24 men även 


problem som funnits under en längre tid. Vissa av dessa problem har åtgärdats eller det har 


påbörjats ett arbete för att lösa dem. Rapporten skulle egentligen in till 


Fullmäktigesammanträde 2 men på grund av en dålig kommunikation blev den försenad. 


Samtliga punkter diskuterades under ett möte med ordförande för doktorandsektionen och 


doktorandombud den 12 november. Diskussionspunkterna sammanställdes av UEO David 


Olsson och reviderades av doktorandsektionens ordförande.  


Membership 


The membership has decreased approximately 70%, currently there are about 17 PhD 


students who are union members. The Ph.D. section correlates the loss of members to the 


introduction of Hitract. Because of different conditions for the international students such as 


lack of connection to “antagning.se” and non-Swedish social security number upon arrival to 


Sweden, it is difficult to become a member through Hitract.  


International students can also have different past experiences of “unions” and might be 


hesitant to join the student union. There also seems to be a lack of understanding of just what 


the student union is, its purpose, structure and work areas. This creates a hesitant approach 


towards the union because people do not join something they know very little about. It is also 


difficult to keep those PhD students who already are members of the union. There are several 


reasons for this issue and some of those issues are mentioned in the oncoming paragraphs. 


PhD section board 


The PhD section board experienced several issues last year, most of these issues remain 


today. One issue as mentioned above was the introduction to Hitract. The communication 


through the transition has been non-existent and because of those issues the PhD grand 


meeting has been delayed. Mainly because the PhD-section members were not able to renew 


their membership or did not want to go through the hassle of yet downloading another app. 


October was also not optimal for the PhD-students in general to have a grand meeting due to 


a risk of an invalid grand meeting occurring from dropped membership rates. 


Moreover, the motivation to become a board member or continue to stay at the given position 


in the section is quite low. Most of those positions are filled because of connections and 


friendship rather than the motivation to take a more active role within the union. As also 


mentioned before, the drop in membership makes it difficult to recruit new members for the 


section board. A major contribution to this sentiment is explained in the following section. 


Financial issues 


Another significant issue is the financial question. The PhD-section does not generate income 


and has different initial conditions compared to the other sections who mostly consist of 
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bachelor’s or master students. Because of an essentially non-existent budget to begin with, 


the PhD-section lacks the opportunity to arrange social events and activities.  


This is a crucial problem since the lack of social activities inhibits the opportunity to recruit 


members and create an inviting community as a part of the NTK union. Usually there are a 


few members who arrange activities by their own initiative or/and students who pay directly 


from their own pockets to bring stuff for themselves (and others). This does not encourage 


PhD students to become a part of the union since you pay your membership fee but get very 


little in return.  


 


 


Language barrier 


Most of the PhD students are also international students which immediately constructs a 


language barrier problem. Since there is no requirement to be able to speak and read Swedish 


to start your PhD studies at the university the problem becomes obvious when Swedish is the 


official language used during meetings and in documents. The language barrier problem is, 


worth mentioning, not exclusively for PhD students but is a general issue for international 


students.  


The students who are studying at doctoral level at the TekNat faculty are also significantly 


less than those of studies for a bachelor’s or master’s degree. Of those PhD students, the 


majority are not native Swedish speakers. This might make it more difficult for a PhD student 


to integrate into Swedish society or partake in a union.  


Especially when they do not come across Swedish in everyday situations and mostly 


communicate with friends who also does not speak the language. Even though language 


courses exist, they are somewhat limited, and lectures are mostly scheduled during the day 


when PhD students are working. However, the interest to learn Swedish is quite high among 


PhD students. 


Inconsistent “year wheel” 


Perhaps the most notable difference between PhD students and the “other” students is the 


inconsistency experienced for a doctoral student. Unlike most bachelor’s and master student 


who have for example “exam periods” the PhD students does not always have such repetitive 


allocated periods. The workload varies from having lectures, writing research papers, 


preparing for defense of your own research, meetings and research related conferences. But 


those are often more common after the first year; during the first year the PhD student mostly 


has courses to attend.  


There is also inconsistency when said person becomes a PhD student. It can happen at any 


given time during the year. A major difference is also that the PhD students do not come in 


batches each fall or spring, which makes it difficult to reach out to each individual doctoral 


student. Also worth mentioning is that many PhD students are also parents and might be on 
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parental leave during some periods during their stay. This question is handled almost always 


by other authorities such as Försäkringskassan. But it is important to remember that the 


everyday schedule might be very different for a doctoral student.  


The lack of communication  


The communication between the student union board and the PhD-section has been very 


poor. Updates and news do not reach the PhD students and their section at the same rate as 


for other sections. There are several reasons why this occurs, one might be that those who 


work in the union board usually have better contact with other bachelor’s and master students 


and might initially study the same program. A PhD student who begins their studies at Umeå 


university needs to be given an opportunity to be integrated better and given more 


information about the NTK union. 


 


The lack of communication was also mostly behind the issues with the transition towards 


Hitract. Furthermore, some of the current problems could have been prevented if 


communication had been better. Unfortunately, because of the currently magnitude of 


improvement areas and issues, most of the work now and in the coming future needs to be in 


the “planning stage” rather than a “solving stage”.  


This will obviously take some time to get in motion, but it would be optimal to have a 


business plan developed before the end of the current fall term. This year also provides an 


especially great opportunity to highlight those issues since the “Student union missive” will 


be rewritten this year. It can also be interesting to look over how those issues for PhD 


students relate with the NTK union statute and regulations. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


In the service 


David Olsson 


Head of Educational Matters 24/25 
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Rapport från fullmäktiges presidium 
För perioden 2024-10-29 till 2024-12-03 


 


Allmänt 
Sedan senaste fullmäktigesammanträde har protokollet för FUM 3 justerats och laddats upp på 


NTK:s hemsida. Inför FUM 3 har kallelse utgått och i enlighet med fullmäktigebeslut har 


kalenderinbjudan skickats ut för resterande sammanträden.  


 


Nu i veckan är planen att köpa in större mackor från Mitum för förtäring på FUM3.  


 


En begäran om entledigan från disciplinnämnden har inkommit och behandlats sedan förra 


fullmäktigesammanträde.  


 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Samuel Kenrick   
Fullmäktiges talman 24/25   
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Rapport från Kårhuschef 
Fullmäktigesammanträde 3 
För perioden 2024-10-25 till 2024-12-02 
 


Allmänt 
 
Efter en stark start på terminen har det på sista tiden blivit allt svårare att få ihop personal till 
nattklubbarna. Många har redan kommit upp i personalleg steg 2 vilket gör det svårare att locka 
dem att arbeta. Detta har gjort att vi har varit tvungna att ha stängt en del kvällar. 
 
En sak som diskuterats är att köra pubkvällar i stället för nattklubbar på fredagar då det inte är 
någon sittning. Dessa skulle börja och sluta någon timma tidigare än nattklubbarna och ha mer 
fokus på aktiviteter, ex. brädspel eller beerpong,  istället för nattklubb och dansgolv. 
Förhoppningen är att det skulle locka gäster som inte gillar nattklubbar, speciellt som 
pub+aktivitet är populärt i allmänhet just nu och samtidigt vara lätta att få arbetare till då de 
inte skulle behöva vara kvar så sent på natten. 
 
 Vi har också påbörjat ett större arbete för att göra origo mer attraktivt för gäster. Bland annat 
har vi tillsatt en arbetsgrupp (tills vidare kallad kvalitetsmästeriet) med uppgift att ta reda på 
vad som lockar folk att gå till origo alternativt vad som skulle dra dem till origo. Vi arbetar 
också på att ge origo mer personlighet, så att det syns att det är vårt kårhus. Förhoppningen är 
att i alla fall en del av det ska vara klart till när vi öppnar igen för vårterminen.  
 
Parallellt med detta kommer ekonomin också ses över och priserna justeras för att täcka origos 
omkostnader. 
 
Johaness Boo 
Kårhuschef 2024 
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Interpellation 
 
   


2024-12-02 


Rapport  


NTK:s hemsida – jakten på de döda länkarna 
Vid FUM2 beslutades att en arbetsgrupp bestående av Gustav Oskarsson, Isak Lidman, Henrik 
Wahlström, Arthur Stenlund, Ester Olofsson, Alva Sandberg Dehnisch skulle få i uppgift att gå 
igenom NTK:s hemsida och sammanställa en lista på detaljer som behöver åtgärdas. Resultatet av 
detta skulle sedan rapporteras till kårstyrelsen samt FUM. 
 
Detta arbete samlades i ett Excel dokument under en EPP 2024-11-26 och har lämnats över till 
kårstyrelsen. Totalt hittades 59 fel i form av inaktuella länkar eller faktafel.  
 
Arbetet delades in enligt dropdown menyerna i headern av hemsidan med varsitt blad samt ett blad 
för faktafel eller annan saknad information mellan exempelvis språk. 
 
Resultatet hittas i bilaga fumM24-3.7b. 
 
Umeå, 2024-12-02 
Gustav Oskarsson Isak Lidman, Henrik Wahlström, Arthur Stenlund, Ester Olofsson, Alva Sandberg Dehnisch 
FUM-ledamöter, F-sektionen & CS-sektionen samt en Studerandeledamot 24/25 







 


 


Remisser 


fumM24-3.8 
Umeå, 2024-12-02 


Sid 1(1) 
 


 
Umeå naturvetar- och teknologkår 


Kårordförande 


ADRESS 


Johan Bures väg 11 


907 36 Umeå 


 


 


E-POST 


ordforande@ntkumea.se 


 


HEMSIDA 


ntkumea.se 


 


Förteckning över inkomna remisser för 


verksamhetsåret 2024/2025 
Nedan är remisser som antingen är skickade till kåren eller skickade till universitetet och är 
relevanta för kåren att yttra sig om. Kåren får många av remisserna riktade mot universitetet 
för kännedom, kårordförande sållar därefter bort de som bedöms ej relevanta. Om remiss 
saknas i listan, kontakta kårordförande.  
 


Ärende Avsändare Prio Svarsdatum Status Ansvarig 
Allmänna sammankomster och 
Sveriges säkerhet (SOU 2024:52) 


Regeringskansliet 2 2024-11-08 Mottagen KO 


Offentlighetsprincipen eller insynslag 
och den kompletterande 
promemorian Offentlighetsprincipen 
med lättnadsregler för mindre 
enskilda huvudmän i skolväsendet 


Regeringskansliet 2 2024-11-21 Mottagen KO 


Universitets och högskolerådets 
föreskrifter (UHRFS 2013:1) om 
grundläggande behörighet och urval 


Regeringskansliet 3 2024-09-27 Ej 
besvarad 


UEO 


UKÄ:s projekt om den rättsliga  
innebörden av studieavbrott 


UKÄ 5 2024-02-03 Mottagen UEO 


 
Gulmarkering = Nya remisser 
 
Prioritetssiffra: 
0 – Ingen prioritet,  inget svar planerat 
1 – Låg prioritet,  inget svar planerat 
2 – Låg prioritet,  svar i mån om tid 
3 – Medelhög prioritet,  svar i mån om tid 
4 – Medelhög prioritet,  kommer att besvaras 
5 – Hög prioritet,  kommer att besvaras 
 
Förkortningar: 
KO – Kårordförande,   VKO – Vice kårordförande, 
UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande, SEO – Studiesociala enhetens ordförande,  
AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande, DO – Doktorandombud, 
UMU – Umeå Universitet,   Teknat – Teknisk-naturvetenskaplig fakultet, 
UKÄ – Universitetskanslersämbetet,  CSN – Centrala studiestödsnämnden 
 
 







 


 


Interpellation 
fumM24-3.9a 


Umeå, 2024-12-03 
Sid 1(1) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   


Kårfullmäktige 
Interpellation 
 
   


2024-11-27 


Interpellation  


Så vad är grejen med bilen egentligen? 


Bakgrund 
NTK har en (ökänd) bil parkerad bakom Origo. Enligt sägen har den inte gått på många år. Det finns även ett 
bilpolicy som borde låta kårens personal och medlemmar nyttja bilen för diverse relevanta ändamål vilket i nuläget 
inte är möjligt. 
 


Därför frågar jag 
Vet kårstyrelsen vad som är fel med bilen, om någon undersökning har gjorts och om det finns någon möjlighet att 
återställa bilen. 
 
 
Umeå, 2024-11-27 
Arthur Stenlund 
CS-sektionen 24/25 
 







 


 


Interpellation 
fumM24-3.9b 


Umeå, 2024-12-01 
Sid 1(2) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Interpellation 
 
   


2024-11-27 


Interpellation  


Interpellation till KHC angående bokning av Origo  


Bakgrund 
Den 11:e december har/hade F-sektionen sitt avslutande stormöte för terminen. Inför stormötet bokades Origo med 
möjlighet till pub efter mötet, samt tillgång till Origos kök för en lättare servering av risgrynsgröt under mötet. Denna 
bokning gjordes den 21:a november, tre veckor innan mötet, och tiden var bokningsbar.  
 
När jag senare skickade ut kallelse till stormötet inkluderade jag att det skulle finnas risgrynsgröt samt 
förhoppningar om pub efter mötet. Snabbt efter detta utskick blev jag kontaktad av en utomstående som till min 
stora förvåning informerade mig att tiden den 11:e december var bokad för basårspub, och att det inte skulle vara 
möjligt för oss att ha stormöte denna tid.  
 
Vid närmare undersökning visade det sig att KHC aldrig hade besvarat vår bokning som istället hade gått ignorerad 
av för oss okända skäl. Vi fick inte svar på bokningen förrän tidigare idag, (den 1:a december), ca en och en halv 
vecka efter bokningen gjordes, detta genom personlig kontakt via Messenger. Under denna tid genomfördes bokningen 
av basårspuben och vi behöver nu byta lokal.  
 
Utfallet av detta har nu lett till mycket osäkerhet för oss då vi i skrivande stund fortfarande inte har någon lokal 
bokad för mötet. Även om vi är självsäkra i vår förmåga att hitta en lösning gör detta det svårare med gröt, och 
dessutom riskerar vi konkurrera med basårspuben då basåret är en del av F-sektionen.  
 
Jag anser att det i våra medlemmars ögon kan reflekteras dåligt över sektionsstyrelsen om vi inte kan hålla koll på 
datum och våra bokningar, eller hålla våra löften om gröt och pub. Detta är enligt mig oacceptabelt. Även om 
argumentet kan lyftas att sektionsstyrelsen bör vara mer proaktiv i att kontrollera bokningsbekräftelser, (vilket vi 
kommer att jobba på), så gäller samma sak KHC, som dessutom är arvoderad. Jag vill även säga att vi inte har 
varit med om detta problem förut då bokningar har gått smidigt, därav vår förvåning.  
 
Vi ska inte behöva vänta en och en halv vecka för att meddelas att en annan bokning gjorts istället för vår. Detta är 
ett för oss nytt problem som inte får ske igen, särskilt då det inte bara är vår sektion som kan komma att drabbas, 
utan alla som vill boka Origo. 


Därför frågar jag 


• Hur kommer det sig att vår bokning gick förlorad, och att en senare bokning genomfördes 


istället?  


• Vad har KHC tänkt vidta för åtgärder för att se till att bokningsprocessen, samt övrig 


kommunikation av denna karaktär sköts på ett bra sätt? 


 







 


 


Interpellation 
fumM24-3.9b 


Umeå, 2024-12-01 
Sid 2(2) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Interpellation 
 
   


Umeå, 2024-12-01 
Isak Lidman 
Ordförande, F-sektionen 24/25 
Ledamot, FUM 24/25 







 


 


Interpellationssvar 


fumM24-3.9c 
Umeå, 2024-12-10 


Sid 1(1) 
 


 
Umeå naturvetar- och teknologkår 


Studiesociala enhetens ordförande 


ADRESS 


Johan Bures väg 11 


907 36 Umeå 


 


 


E-POST 


studiesocialt@ntkumea.se 


 


HEMSIDA 


ntkumea.se 


 


Interpellationssvar – Så vad är grejen med bilen 


egentligen? 
 
Kårbilen har sedan januari 2024 varit stillastående, sannolikt på grund av dött batteri. Batteriet 
är nytt och byttes senast i november 2023. Kårstyrelsen gjorde försök att ladda bilen under 
vårterminen, men ingen effekt. Kårordförande har sedan lyft flertalet gånger att bilen måste tas 
till service, för att sedan besiktas och byta däck. Kårbilen köptes in 2018 och i efterhand är det 
tydligt att bilen inte passar kårens ändamål. 
 
Nuvarande plan är att boka bärgning till verkstad som får undersöka och fixa bilen. Därefter 
undersöker vi om bilen bör bytas ut mot en mer lämplig bil som kan användas fler olika saker. 
Bilen vi har är ganska liten och kan endast dra 100kg med sin dragkrok. Bilen har inte tagits 
hand om på grund av kårstyrelsens underbemanning under hösten men nu när studiesociala 
enhetens ordförande, kårens bilansvarig, klivit på kan kårstyrelsen driva denna fråga. 
 
Inför ett eventuellt byte eller köp av ny bil kommer ett väl genomarbetat förslag att inkomma 
till fullmäktige. Kårstyrelsen har till en början undersökt bilar med följande kravlista: 


• Ordentlig dragkrok 


• Många sittplatser (minst sju för att kunna transportera hela kontoret) 


• Mycket lastutrymme 


• Motorvärmare 


• Pålitlig 
 
Bilpolicyn är också i behov av att revideras då den inte uppdaterats på flera år. Detta kommer 
kårstyrelsen och bilansvarig att göra. Rutiner bör även ses över så bilen går att använda året 
runt utan att den snöas in och dör igen. Kårstyrelsen kommer med mer information och förslag 
av bilinköp när nuvarande bil är i brukbart skick. 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
Alfred Sörnäs 
Studiesociala enhetens ordförande 24/25 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25 







 


 


Interpellationssvar 
fumM24-3.9d 


Umeå, 2024-12-09 
Sid 1(1) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   


Kårfullmäktige 
Interpellationssvar 
 
   


2024-12-09 


Svar på interpellation till Kårhuschefen 
 
 


1. För att klargöra situationen så handlade det inte om att en senare bokning fick företräde över er utan 


om att en existerande bokning hade lagts in i schemat på ett inkorrekt sätt. 


 


2. Om ni inkluderar datumet ni vill boka origo någonstans i meddelandet är det sannolikare att 


dubbelbokningar upptäcks tidigt och att ni därmed kan få svar i god tid. 


 
 
Umeå, 2024-12-09 
Johannes Boo 
Kårhuschef 2024 







 


 


Proposition 


fumB24-3.1 
Umeå, 2024-12-02 


Sid 1(1) 
 


 
Umeå naturvetar- och teknologkår 


Kårordförande 


ADRESS 


Johan Bures väg 11 


907 36 Umeå 


 


 


E-POST 


ordforande@ntkumea.se 


 


HEMSIDA 


ntkumea.se 


 


Proposition – Justerat arvode för vårterminen 2025 
 
Månadsarvodet för kårstyrelsen och kårhuschefen baseras för verksamhetsåret 2024/2025 på 
prisbasbeloppet 2024 som är 57 300 kr. Till 2025 har regeringen fastställd ett prisbasbelopp på 
58 800 kr vilket är en ökning på 1 500 kr. Förra verksamhetsåret och verksamhetsåret där 
innan godkände fullmäktige en arvodesökning vid årsskiftet för att korrigera för ökningen. 
Prisbasbeloppet är även vad lån och bidrag från CSN baseras på. Fullmäktige föreslås justera 
arvodesbeloppen för vårterminen i enlighet med det uppdaterade prisbasbeloppet för 2025. 
Förslaget innebär att månadsarvodet ökar från 20 055 kr (35% av prisbasbeloppet 2024) till 20 
580 kr (35% av prisbasbeloppet 2025), terminsarvode från 5 730 kr till 5 880 kr med start 
2025-01-01. Förslaget har förankrats hos kårens ekonomiansvarig. 
 
Senaste två åren har det även lyfts att kåren bör ändra i styrdokumenten så att arvodesbeloppen 
justeras inför varje kalenderår och inte inför varje verksamhetsår för att följa prisbasbeloppet 
och CSN. 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att justera månadsarvodet till 20 580 kr (35% av prisbasbeloppet 2025) med start 


2025-01-01. 
 
samt 
 
att justera terminsarvodet till 5 880 kr (10% av prisbasbeloppet 2025) med start 


2025-01-01. 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25 







 


 


Motion 
fumB24-3.2a 


Umeå, 2024-11-27 
Sid 1(1) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Motion 
 
   


2024-11-27 


Motion  


Ventilation tack 
 
I dagsläget stängs ventilationen av kring kl 18 (uppskattat), det suger eftersom man som student är en nattaktiv 
varelse och befinner sig på campus alla dygnets timmar. För en bra hälsa och välbefinnande är våra hjärnor i stort 
behov av ventilation. Har man bokat en lokal bör det därför ingå ventilation oavsett när den bokats samt att 
ventilationen är närvarostyrd i exempelvis labbsalar. 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att kåren ska verka för att få ut data över luftkvaliteten på universitetet 
 
att ge studiesociala enheten i uppdrag att arbeta för närvarostyrd ventilation på campus 


under hela dygnet  
 
att ge studiesociala enheten i uppdrag att arbeta för att de lokaler som är bokade är väl 


ventilerade när bokningen bekräftas 
 
 
 
Umeå, 2024-11-27 
Tuva Falk, Arthur Stenlund, Birger Sandman, Tyra Wodén 
CS-sektionen 







 


 


Motionsyttrande 


fumB24-3.2b 
Umeå, 2024-12-10 


Sid 1(1) 
 


 
Umeå naturvetar- och teknologkår 


Kårordförande 


ADRESS 


Johan Bures väg 11 


907 36 Umeå 


 


 


E-POST 


ordforande@ntkumea.se 


 


HEMSIDA 


ntkumea.se 


 


Kårstyrelsens motionsyttrande – Ventilation tack 
 
Kårstyrelsen ställer sig positivt till förslaget och det har i dialoger med universitetsanställda 
uppmärksammats att de också upplever samma problem. Ventilation i en lokal som är bokad 
torde vara en självklarhet, denna fråga kan kårstyrelsen direkt driva. Motionen belyser ett 
viktigt ämne och kårstyrelsen föreslår att motionen remitteras till studiesociala enheten som 
bereder en motion med ställningstagande och handlingsplan till nästa 
fullmäktigesammanträde. 
 
 
Kårstyrelsen föreslår att fullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen fumB24-3.2 till studiesociala enheten 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 
William Nordberg 
Kårordförande 24/25 
 







 


 


Motion 
fumB24-3.4 


Umeå, 2024-11-21 
Sid 1(2) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Motion 
 
   


2024-11-10 


Motion  


Återuppliva kommunikationsenheten 
 
Kommunikationsenheten är i dagsläget effektivt död, den borde återupplivas!  
 
Kårens arbete med kommunikation är enligt oss otillräckligt och fyller inte behovet av att nå ut till 
vare sig medlemmar eller icke-medlemmar. Detta gäller både med att nå ut med information om 
kårens verksamhet, händelser, och evenemang, men även med inspirerande material som får 
studenter att vilja påverka sin studietid.  
 
Vi tror att många studenter har frågor, funderingar, och åsikter om sitt studieliv på alla fronter. 
Frustrationen som säger att något måste göras är där, men ingen insikt i vad de kan göra. Ej heller 
finns det något driv eller motivation att göra något. Och varför ska det finnas något sådant? Hur ska 
det kunna finnas något sådant? Ingen har på något effektivt sätt kunnat kommunicera det till dem, 
och det är inte som att någon annan än vi kommer att göra det. Vi kan inte förlita oss på att 
omvärlden kommer att göra vårt jobb åt oss. Omvärlden är inte bara hård på samma sätt som förr, 
då den satte eld i baken på folk att engagera sig, utan även dyster, och kvävande av allt engagemang. 
Alltså måste vår kår vara proaktiv, och vi måste kunna kommunicera det.  
 
Frågan om hur vi ska kommunicera med studenterna är något bortom ramarna av denna specifika 
motion, men bör eka i våra huvuden hela tiden, särskilt hur vi ska göra under tiden vi inte har en 
fungerande kommunikationsenhet. Enligt oss är kommunikationsenheten den kanske utåt sett 
viktigaste enheten för både medlemmar och ickemedlemmar. De känner mycket lättare effekterna 
när kåren inte gör sitt arbete, vi måste se till att de också känner och vet om när vi gör vårt arbete.  
 
I nuläget sker kårens kommunikation främst via medlemsansvarig och på sektionsnivå via 
sektionernas kommunikationsansvariga. Då dessa individer har bäst koll på hur kårens aktuella 
kommunikation ser ut bör de samt kårstyrelsen vara bäst lämpad att ta fram en handlingsplan för 
hur kommunikationsenheten skulle kunna återupplivas.  
 
Exempel på frågeställningar och diskussionspunkter en arbetsgrupp likt denna skulle kunna 
diskutera är: 
 


• Hur ser kårens kommunikation ut idag (utåt och internt)? 


• Hur ser kommunikationsenheten ut idag?  


• Hur bör kårens kommunikation samt kommunikationsenheten fungera i framtiden?  


- Hur bör kommunikationsenhetens samröre se ut med kårstyrelsen, fullmäktige, och 


sektionerna 







 


 


Motion 
fumB24-3.4 


Umeå, 2024-11-21 
Sid 2(2) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   
Kårfullmäktige 
Motion 
 
   


- Vem är ansvarig för att skapa informations, inspirations, och annat 


kommunikationsmaterial?  


• Vem kan/får skapa informations, inspirations, och annat kommunikationsmaterial?  


• Vem är ansvarig för att publicera informations, inspirations, och annat kommunikationsmaterial?  


• Vem kan/får publicera informations, inspirations, och annat kommunikationsmaterial?  


• Hur förhåller sig vice kårordförande till kommunikationsenhetens ordförandepost?  


• Hur styrs kommunikationsenheten när vice kårordförande är vakant?  


• Bör kommunikationsenhetens ordförandepost göras om?  


- Kan denne väljas från sektionernas kommunikationsansvariga (som ordföranderådet)?  


- Bör denna post arvoderas? (Tips: samarbeta med arbetsgruppen för rekrytering).  


• Hur bör detta se ut i stadgar, reglemente, arbetsordning, delegationsordning, valordning osv? 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
Umeå, 2024-11-10 
Isak Lidman, 
FUM-ledamot, F-sektionen 24/25 
 
Alice Lindh 
Kommunikationsansvarig, F-sektionen 24/25 







 


 


Diskussionsbilaga 
fumD24-3.1 


Umeå, 2024-12-03 
Sid 1(1) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   


Kårfullmäktige 
Motion 
 
   


2024-11-27 


Diskussion  


Reform av Viceordförandeposten 
 
Vice kårordförandeposten är i nuläget en dels dåligt definierad post och dels blandar ihop kommunkationsansvar 
med annat arbete. NTK är i stort behov av att fokus läggs på kommunikation både till medlemmar och 
allmänheten, därför kunde ett särskilt fokus vara väl motiverat. 
 
Den huvudsakliga diskussionen handlar egentligen om följande två frågor:  
1. Bör kommunikationsansvar ges till en ny tjänst på 25-50%? 
2. Vad (om något) bör vice kårordförandes arbetsbeskrivning vara? 
 
 
 
Umeå, 2024-11-27 
Arthur Stenlund 
CS-sektionen 24/25 







 


 


Diskussionsbilaga 
fumD24-3.2 


Umeå, 2024-10-22 
Sid 1(1) 


  
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår   


Kårfullmäktige 
Motion 
 
   


2024-10-22 


Diskussion  


Hur ska kåren marknadsföra sig bättre? 
 
Vi har noterat en minskning i engagemanget från studenter, vilket framgår tydligt från resultatet av en nyligen 
genomförd enkät. Många studenter känner inte till vad kåren gör eller hur de kan engagera sig. Det är därför 
nödvändigt att diskutera hur kåren kan förbättra sin marknadsföring och synlighet. Vi har också observerat att 
andra sektioner, exempelvis Medicinska föreningen, har ökat sitt engagemang genomsatsningar på PR och 
kommunikation.  
 
Vi vill att fullmäktige diskuterar ämnet för att förbättra studentengagemanget och stärka kårens synlighet bland 
studenterna. 
 
 
Umeå, 2024-10-22 
Arthur Stenlund, Tuva Falk, Tyra Wodén 
CS-sektionen 24/25 
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